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Rudnih na Senovem 
bo zaprt najkasneje do Honea leta 1996 

Trenutno seznam 80-85 
presežnih delavcev 

Senovo, 21. aprila - Dana
šnjega zbora delavcev rudnika 
na Senovem so se udeležil 
državni sekretar za energetiko 
Boris Sovič, krški župan Dani
lo Siter s sodelavci, sindikali
sti in vodstvo energetskega! 
kombinata iz Trbovelj. 

Pravi ognjemet je nastal šele 
potem, ko so (po nekajurni raz
pravi) zbor zaradi drugih obve
znosti zapustili Boris Sovič in žu
pan s svojimi sodelavci. Takrat 
so Senovčani dodobra izprašali 
vest generalnemu direktorju 
Kinku iz Trbovelj in njegovim so
delavcem ter svojim, trbovelj
skim in slovenskim sindikali
stom. Sestanek je namreč do
končno potrdil, da se tisto, kar 
so rudarjem obljubljali sindikali-
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sti, in tisto, kar je bilo možno 
dobiti na račun odpravnine, ni
kakor ne ujema. S sedemsto do 
devetsto tisoč tolarjev (odvisno 
od delovne dobe) se pač ne da 
zagotoviti svetle prihodnosti, 
zato jim je seveda bila ljubša za
misel o protivrednosti petindvaj
setih do tridesetih tisoč mark, ki 
so si jo obetali na podlagi izjav 
sindikata. Žal bo treba tudi za 
uresničitev tiste skromne varian
te najprej počakati na sprejem 
proračuna. 

Domači sindikalisti so vodenje 
zbora raje prepustili skupini nev
tralnih ljudi iz kolektiva, ki tega 
sprva sploh niso hoteli prevzeti, 
saj niso bili pripravljeni in se tudi 
niso čutili dolžne. Očitkov se jih 
sindikalisti zaradi tega niso us
peli otresti, ravno tako pa se jim 
niso ognili njihovi kolegi iz Trbo
velj in Ljubljane. Njihovo delo so 
namreč rudarji ocenili kot neu
spešno (če uporabimo blag iz
raz), zato so sklenili, da je treba 
vodstvo sindikata okrepiti. Pr
votni seznam več kot sto ljudi 
so uspeli oklestiti na 80-85, 
predvsem pa so se domenili, da 
hočejo do konca junija seznam 
konkretnih ukrepov, sicer bodo 
svoje protestne akcije okrepili. 
(Ika) 

Dan Zemlje te r « bil.. 
m'k zelenja in sfomla 
di~. pa gume so W$ 
strufene. Ampak [ 

Rudi Čižmek: "Sezname presežkov so imeli na mizi v Trbovljah, 
pri nas pa jih nismo videli do zadnjega. Trboveljčanom tudi sicer 
ne zaupamo, ker smo bili velikokrat doslej izigrani, zato o sodelo
vanju in zaupanju ne moremo govoriti. Nočemo socialnih podpor 
in miloščin. S svojim delom si lahko zaslužimo kruh. Saj nam res 
ponujajo delo v nemških rudnikih, a sami dobro veste, da človek 
najraje živi tam, kjer ima korenine. Domenili smo se, da če tega ne 
razrešimo zadovoljivo, gremo vsi do konca." 

Odprto zunanje 
kopališče na Čatežu 
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Čatež, 20. aprila - Na petko
vi tiskovni konferenci je direk
tor čateških Term Borut Mo-
krovič napovedal odprtje zu
nanjega kopališča za 22. april. 
Pa ne le to. Za konec meseca 
je napovedal tudi dokončanje 
cele vrste novih naložb. Na
mesto nekdanjega dotrajane
ga hotela Toplice, ki je bil celih 
devetnajst let zaprt, pospeše

no raste nov, grajen v enakem 
slogu kot njegov predhodnik. 
Kjer je bilo nekoč igrišče za 
mini golf, dokončujejo bazen 
z valovi, atraktivno novost v 
ponudbi zabave na vodi. 

Na termalni rivieri postavljajo 
tudi novo samopostrežno resta
vracijo in zabavišče Perla, ki bo 
delovalo 24 ur dnevno. (Ika) 
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VSEM BRALCEM ČESTITAMO OB 27. APRILU - DNEVU 
UPORA IN I. MAJU - PRAZNIKU DELA! 
SO STVARI, KI OSTANEJO! 

ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH DEMOKRATOV 
POSAVJA 

f l M KRŠKO 
CKŽ23 

kratkoročna posojila 
posredovanje pri prodaji 
in nakupu nepremičnine 

Tel.: 0608/21 522 
Tel.+Fax.: 0608/22 906 

068/321 225 

Hodna revija v diskoteki Pacific 
Leskovec pri Krškem, 21. 

aprila - Glavni akterji modne re
vije v Pacifiku so bili, kot že to
likokrat do zdaj, manekenke (to
krat brez najlepše Slovenke Ka
tje Kori, modne revije pa se je 
udeležila najlepša manekenka v 
državi, Sergeja Heric) in mane-
kena studia Michela iz Maribora. 
Tudi tokrat so nastopili pred šte
vilnimi obiskovalci, in sicer v 
oblačilih butika Bombi Italko 
Sevnica in butika XXL iz Krške
ga, športnih oblačilih in kopal
kah trgovine Nika in z očali op
tike Rime, oba iz Krškega ter s 
pričeskami frizerskega salona 
Nataša iz Brežic. 

Kot kaže, so modne revije za
radi atraktivnosti, ki je na tak
šnem nastopu manekenk in ma-
nekenov nikakor ne manjka, 
vedno bolj priljubljene, kar pot
rjuje tudi dejstvo, da se v posav
skem prostoru odvijajo že skoraj 
vsak teden. 

Glasbeni gost večera v disko
teki je bil Miran Rudan. 

"Odličnost v turizmu** 
Naslov sem potegnil iz izjave predsednika Nacionalnega turi

stičnega združenja Slovenije, Janeza Siršeta. Združenje vključuje 
(na prostovoljni osnovi) vodilna podjetja v slovenskem turizmu. 
Tudi tista, ki se ukvarjajb s prevozom, trgovino, hrano, pijačo, 
računalništvom... Vse to je povezano s turizmom. Tisto dodatno, 
na kar so ponosni, so strokovnjaki z ljubljanske in mariborske 
univerze, ki sodelujejo pri strokovnih razpravah. Teh v turizmu 
pogosto manjka in lani so jih pripravili kar nekaj: o zakonodaji, 
o strategiji, celotne podobe, promocije... To so celostne stvari, 
ki preraščajo raven reševanja vsakdanjih problemov nekega po
djetja, ne da se pa mimo njih. 

Najin razgovor je izhajal iz dejstva, da ima Posavje tako rekoč 
na svojem dvorišču dvomilijonski Zagreb, v katerem je toliko 
potencialnih turistov, naših potrošnikov, kolikor jih ne spravi sku
paj cela Slovenija. Dejstvo je, da se dohodek od turizma (ugodno) 
pozna na državnem proračunu na več načinov, zato se sploh ne 
zdi iz trte izvita trditev, da bi se vsaka naložba v izboljšanje 
posavske turistične ponudbe večkrat obrestovala. Zato tudi trdim, 
da bi morali čim prej urediti vsaj najosnovnejše: popraviti ceste, 
če že ne bomo gradili novih, očistiti Krko in Savo ter čim večim 
pritokom vrniti vsaj del nekdanje nedolžnosti, kmetije morajo ne 
le videti možnost za dodatni zaslužek v turizmu, pač pa tudi 
vedeti, kako lahko ta zaslužek ustvarijo. Za to potrebujemo (med 
drugim) kadre, od občinskih referentov (ali kako se jim bo že 
reklo) za razvoj turizma, preko mentorjev turističnih krožkov v 
osnovnih šolah, do učinkovitih turističnih in gostinskih organizacij 
za trgovino ali izmenjavo kmečkih pridelkov med posameznimi 
kmetijami, posrednikov za gostinske in nočitvene zmogljivosti ter 
še česa. 

Skratka, potrebujemo samo celovito organiziran sistem, ki bo 
deloval učinkovito in bo imel en sam cilj: privabiti gosta, zadovoljiti 
vse njegove potrebe, želje in mušice v tolikšni meri, da se bo 
potem s tem hvalil doma, vse to zaračunavati ravno prav drago 
in ravno prav poceni ter potem del dobička investirati nazaj v 
turistično in gostinsko ponudbo. Za začetek bo v tem sistemu 
le nekaj najbolj odločnih in iznajdljivih, potem pa bo, bolj ali manj 
počasi, zadeva posegla kritično maso in bo gnala samo sebe. 
Dotlej mora tudi Slovenija videti v vsem skupaj svoj interes in 
pomagati, kjer koli 'se le da. Včasih z denarjem za ekološko 
sanacijo ostankov industrije, včasih z usposabljanjem kadrov ali 
s pripravljenimi programi, včasih pa tudi z zahtevami, da je treba 
določene stvari vendarle storiti tako, kot je bilo dogovorjeno. Prvi 
rezultati bodo spodbujali tudi rast kakovosti. Samo ljudje morajo 
videti smisel in cilj: nadomestna delovna mesta, zaslužek. Janez 
Širše sicer ni vsega tega obljubil, se je pa strinjal, da je to potreb
no. Morda bo to kaj pomagalo, in to je že nekaj. Pees: pri vsem 
skupaj brez propagande in obveščanja nikakor ne bo šlo. Ne 
pozabite na Naš glas! (ika) 

K rake m čestitamo ob prihajajočih \ 
praznikih - dnevu upora, prvem maju in \ 

dnevu zmage. Pomislite na to, kar \ 
predstavljajo in posvetite minut ko vsem, \ 
ki so se trudili za to, da lahko te dni \ 

obhajamo v miru. \ 
UKSWJŠWO\ 



a DRUGA STRAN NAŠ GLAS 16, 26. APRILA 1995 J 
Skupščina OTZ Brežice 

Potrebna Je promocija hraja in produktov 
Turisti, ki pridejo v Brežice, bi lahko v turistično- informativnem centru izvedeli marsikaj 

Čatež, 20. aprila - Na motelu 
Petrol Čatež so se na volilni 
skupščini zbrali delegati ob
činske turistične zveze Breži
ce in povabljeni gostje, med 
katerimi je bil tudi predsednik 
Turistične zveze Slovenije, dr. 
Marjan Rožič. Na skupščini so 
razrešili dosedanje organe in 
izvolili novo vodstvo. 

Na začetku je zbrane pozdra
vil predsednik OTZ Brežice Vla
do Deržič in poudaril, da občina 
Brežice sodi med turistično raz
vitejše v Sloveniji. To dokazuje 
skoraj 500.000 nočitev, 250.000 
kopalcev ali milijon obiskoval
cev v koledarskem letu. "Vendar 
pa je potrebno povedati, da Bre
žice niso dovolj izkoriščene v tu
rističnem pogledu s svojim mes
tnim jedrom, ustanovami kultu
re, izobraževanja, trgovskim 
centrom. Zato smo v programu 
naše zveze za letošnje leto dali 
poseben poudarek promociji 
kraja in produktov. Skoraj vsi 
smo si enotni, daje naša promo
cija slaba, je ni dovolj in ni dovolj 
strokovna," je še povedal Der-

V nadaljevanju so delegati 
razpravljali po poročilih za leto 
1994 in sprejeli tudi smernice za 
delo občinske zveze do prihod
nje skupščine. Usmerjeno bo 
predvsem v požitev dela v manj 
aktivnih društvih, posvečali se 
bodo turistični vzgoji šolske 
mladine in tudi izobraževanju 
mentorjev turističnih podmlad
kov, večino sredstev bodo na
menili , za promocijo občine, 
podpirali bodo turistična dru
štva, izobraževali vodnike, zav
zemali šf bodo za razvoj turizma 
na podeželju, povezali se bodo 
z raznimi turističnimi institucija
mi v Posavju, v sosednjih regijah 
ipd. 

Delegati so bili tudi mnenja, 
da Brežice potrebujejo turistič-
no-informativni center, kjer bi tu
rist izvedel vse o turističnem kra
ju. Razgibana informacijska 
mreža je za turista odprta knjiga 
in ogledalo vseh dogajanj, ki ga 
animirajo in vzpodbujajo, da le
tuje aktivno in zanimivo. Omeniti 
velja tudi željo zveze po preseli
tvi sedeža iz Dijaškega doma v 
središče mesta. Vsekakor pa tu-

^PAPIROTI 
Nudimo usluge GRAFIČNEGA OBLIKOVANJA IN TI
SKANJA V KNJIGOTISKARSKI IN 0FFSETNI TEH
NIKI v eno- ali večbarvnem tisku; prospekti, brošure, 
katalogi, časopisi, koledarji, etikete, različni obrazci... 

• 
Porabniki nevtralnih ŠPECERIJSKIH IN MANUFAK-
TURNIH VREČK lahko vrečke naročijo kadarkoli, saj 
jih imamo vedno na zalogi. Za potiskane vrečke pa se 
bomo dogovorih o dobavnem roku. Enako velja za ponud
bo VREČK ZA KRUH iz 40-45 gramskega rjavega rebra-
stega natron papirja, kijih lahko tudi potiskamo. 

• 
Potiskamo OVOJNE IN DARILNE PAPIRJE za potre
be trgovskih hiš, manjših trgovin in cvetličarn v eno 
do pet barvnem tisku v fleksotehniki. Prav tako ustreže-
mo vašim potrebam po fleksotisku na tripleks folijah. 

• 
Vsem uporabnikom SPIRALNO NAVITIH KARTON
SKIH CEVI lahko ponudimo kakovostno izdelane kar
tonske cevi različnih dimenzij po zahtevah kupcev. 

• 
NOSILNE VREČKE v treh osnovnih formatih ter 5 in 
10 kilogramske DV0SL0JNE VREČKE izdelujemo iz 
belih ali rjavih kraft papirjev. Zaradi spoznanj o prija
znosti papirja je povpraševanje tolikšno, daje potreben 
predhodni dogovor za rok dobave. 

• 
Zagotavljamo vam dober servis in ugodne cene. 

• 
Če smo pri Vas vzbudili zanimanje za našo ponudbo, 
prosim pokličite nas in potrudili se bomo, da zadovolji
mo vaše potrebe iz papirnega dela sveta. 

PAPIROTI, Vse iz papirja, Krško d.o.o. 
Tovarniška 14, 68270 KRŠKO 

Telefon: 0608/22-002, 22-009 • Telefax: 0608/22-284 

Volilne skupščine občinske turistične zveze so se ob delegatih 
udeležili tudi gostje. Med njimi župan občine Brežice Jože Avšič, 
predsednik Turistične zveze Slovenije dr. Marjan Rožič, pred
sednika Obrtne zbornice Brežice in Območne gospodarske 
zbornice Posavja ter mnogi drugi. 

risti in tudi mi vsi čutimo po
manjkanje na področju spomin-
karstva. Zato bodo morali z na
tečaji priti do izvirnih spominkov, 
nekaj zamisli pa bodo našli tudi 
v Posavskem muzeju. 

Dosedanji organi skupščine 
so bili s sklepom delegatov raz
rešeni ter pohvaljeni za vloženo 
delo in trud. Imenovali so novo 
vodstvo in za predsednika po
novno izvolili Vlada Deržiča. (Ga-
lex) 

Novo vodstvo OTZ Brežice 
Na skupščini občinske turistične zveze Brežice so delegati ime

novali novo vodstvo. Izvršni odbor sestavljajo: predsednik Vlado 
Deržič (TD Čatež ob Savi), podpredsednik Ivan Pinterič-(Motel Petrol 
Čatež), tajnik Viljem Pavlic (OTZ Brežice) ter člani Marjanca Ogorevc 
(TD Pišece), Vesna Kunej (TD Bizeljsko), Franc Vranetič (TD Kapele), 
Franc Hedl (TD Mokrice), Franc Jurečič (TD Krška vas), Zinka Kristrič 
(Turistični podmladki), Tina Savnik (Terme Čatež), Rezika Štingl (OZ 
Brežice). V nadzorni odbor so bili imenovani: Roman Budič (TD 
Čatež ob Savi), Franc Kostanjšek (TD Sromlje) in Andrej Pinterič 
(TD Mostec). Franc Drobnič (TD Cerklje ob Krki), Marija Haler (TD 
Artiče) in Milena Novoselič (TD Jesenice na Dolenjskem) pa so bili 
imenovani v častno razsodišče. (Galex) 

Brežiški borci in udeleženci BOB 
Zahtevajo zamenjave 

državnega tožilca Drobnica 
Brežice, 17. aprila - Na letni konferenci združenja borcev in 

udeležencev NOB Brežice je predsednik Martin Kolar opozoril 
na trenutno politično dogajanje pri nas, med katero zagotovo 
sodijo različne afere, socialne razlike med sloji, delitev politič
nega bloka in delovanje Cerkve. 

Po besedah predsednika Kolarja država borce uvršča med odpi-
sarte oz. Drtvilioirance. Pf&v zato brežiški borci apelirajo na predsed* 
nika republike in vlado za zamenjave \ntona 

to (unkci|0 opravljati mlajšo 

KMETIJSKA TRGOVINA 

m 
ZB0MO 

V NAŠI IfiGOVM VAM NUDIMO. 
- kmetijsko mehanizacijo: SIP, Apomehanfa, Creina, Gaspardo. 
- rezervne dele za Soopitnice, taktotje Zeta; IMT, URSUS 
- obracalnAe, nakladalne prikolice 
- akumulatorje 
IN0X posode za vino 

- traktorske gume 
tel.: 99386 608 62 155 

(0608) 61-662 

i | DARILNI BUTIK 

CKŽ 65A, KRŠKO 
- UNIKATNI IZDELKI IZ KRISTALNEGA STEKLA IN KITAJSKEGA 

PORCELANA TER KERAMIKE 
- BAMBUSOVE VRTNE GARNITURE IN OSTALO 
DEKORATIVNO POHIŠTVO 

- UNIKATNE SLIKE 
- KERAMIČNE SVETILKE TER PISANA IZBIRA 
OBLAČIL IN DODATKOV IZ INDUSKE SVILE 

- MODNI NAKJT 
Najlepša hamnonl|a In toplina za vas In vaše najdražje -

v darilnem buttku OKARINA. 
Odprto vsak dan razen nedelje 

od 8, ure dalle 

SavaproJeHt o temi 
Potresi, 

naša stalna 
nevarnost 

Nenehna poročila o manjših 
potresih tudi na našem območju 
so bili povod za obisk pri - Sa-
vaprojektu. Iskali smo odgovo
re, kako varnost načrtujejo naši 
gradbeniki in arhitekti. Pogovar
jali smo se s projektantom stati
kom, Goranom Šalamonom, 
dipl.gradb.inž.: 
"Potresi so pomemben faktor, ki ga moramo gradbeniki upo
števati pri projektiranju. V firmi se protipotresnih predpisov 
strogo držimo. Najlažje pri novogradnjah, kjer se da vse ukrepe 
v popolnosti izvesti, malo težje pa je pri adaptacijah in sana
cijah, kjer se jim lahko le približamo. Upoštevanje predpisov 
nadzoruje gradbena inšpekcija, praktično pa primernost rešitev 
preizkusi potres. Zaenkrat še veljajo jugoslovanski predpisi, 
saj ponavadi pride do novacije predpisov po novih potresih. 

Pri stanovanjskih objektih je večina protipotresnih posegov 
določena na osnovi izkušenj in modelnih preiskav. Nekatera 
področja v Sloveniji so potresno bolj aktivna od drugih, vendar 
veljajo po vsej državi enotni in strogi predpisi. Glede na pogos
tnost in moč potresov v preteklosti določajo potresne cone, 
ki narekujejo različne ukrepe. Občini Brežice in Krško ležita na 
aktivnem območju, kjer lahko pričakujemo močnejše potrese. 

V naši organizaciji se pri svojem delu vsakodnevno srečuje
mo s vsemi možnimi vrstami objektov. Pri vseh je treba zago
toviti zadosti nosilnih zidov v vseh "smereh objekta" in kvalitet
ne materiale. 

Pri projektiranju novih objektov zakonskih zahtev ni težko 
izpolniti, težje pa je pri adaptacijah, kjer je potrebno prenoviti 
in ojačati nosilne konstrukcije. Večje zgradbe zahtevajo sime
trično konstrukcijo v ravnovesju - maso je treba enakomerno 
porazdeliti od osi stavbe. Pri manjših zgradbah je pomembno 
pravilna izdelava vezi, ki prepreči, da bi zid izpadel. Pri potresu 
lahko pride do poškodb zidov, stavba se pa ne sme sesuti. 
To v veliki meri omogoča izvedba armiranobetonskih vezi "na 
zob", ki zidove vklenejo," 

Potresi so nepredvidljivi in zato tudi pri napovedovanju ni 
prav velikih uspehov. Vse, kar lahko storimo, je, da čim bolj 
"varno" zgradimo objekt. Pri tem je zelo važno tudi, kdo je ta 
objekt načrtoval. Pri Savaprojektu vlagajo v to zelo veliko sred- . 
štev tn truda ter sproti upos\«wa)o • 

Ojlašujie, v NA S (jLAS 

ŠENTJERNEJ. ŠMARJE 13, te l : 068/81-118; tax: 068/81-119 (7h-15h, sobota zaprlo) 

NOVO MESTO. LJUBLJANSKA 27, TEUFAX 068/ 323-000 (9h-18h. sobota 9h-13h) 

POOBLAŠČENI ZASTOPNIK ZA-
SVETOVANJE • PRODAJA • MONTAŽA • SERVIS MOBILNIH TELEFONOV 

mobitel 
CARRYPHONE 

150.000 SIT 

B. FORTE 

150.000 SIT 

B DELTA 

250.000 SIT 

B. CLASSU. 

295.000 SIT 

DOBAVA TAKOJ! CENE SO S PRIKLJUČKOM IN BREZ PROMETNEGA DAVKA 

VSEM IMETNIKOM MOBILNEGA TELEFONA ODOBRIMO 
27% POPUSTA ZA NAKUP VSAKEGA NASLEDNJEGA APARATA! 
ODLOŽENO PLAČILO: POLOG cca 35% » 6 OBROKOV • PREPLAČILOcca 9% 

LEASING PLAČILO: POLOG cca 22% • 12 OBROKOV • PREPLAČILO cca 22% 

NAROČNINA M1:4 920 SIT / MESEC . 1min POGOVORA PODNEVI 49.20 SIT • PONOČI 24.60 SIT 

NAROČNINA M2 1 640 SIT / MESEC . 1min POGOVORA PODNEVI 98,40 SIT • PONOČI 12.30 SIT 

DNEVNI POGOVORI VELJAJO O0 7h"l9h NOČNI OD 19h-7h. SOBOTA OD 14« DALJE IN CELA NEDELJA 

CENE POGOVOROV VELJAJO V NOTRANJEM PROMETU PROMETNI DAVEK ZA NAROČNINO JE 5% ZA POGOVORE 20% 

•B 068/ 81 -118 
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NAŠ GLAS - Časopis za Posavje in okolico. Izdaja IR inženiring, Krško - Odgovorni urednik: Ivan Kastelic - Naslov uredništva: Naš glas, CKŽ 23, 68270 Krško -
Telefon/telefax: 0608/21-868, telefon: 0608/22-791 - Grafična priprava in tisk: Papiroti - vse iz papirja Krško, d.o.o. - Rokopisov in fotografij ne vračamo, pisem bralcev 
ne lektoriramo, pridržujemo si pravico do krajšanja - Naš glas izhaja vsako sredo, zadnji rok za oddajo nujnih obvestil je ponedeljek do 10. ure - Naš glas plačuje davek 
od prometa proizvodov po stopnji 5% - Cena posamezne številke 100 tolarjev, za naročnike 80 tolarjev - OGLASI: 1 cm v koloni za ekonomske oglase 1.300 tolarjev, 
na prvi strani 100% in na zadnji strani 80% dražje; razpisi, licitacije ipd. 1.600 tolarjev. Za naročnike mali oglas brezplačen, za nenaročnike do deset besed 1.100 tolarjev, 
vsaka nadaljnja beseda 100 tolarjev. Cene veljajo od 1.4.1995. 
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6. redna seja občinskega sveta obilne Sevnica 

Tokrat prvič v Zabukovju 
Naslednja seja naj bi bila spet v Sevnici, nato v Loki pri Zidanem Mostu in tako kmalu v vseh krajevnih 

skupnostih v občini 

Zabukovje, 19. aprila - Še
ste redne seje občinskega 
sveta občine Sevnica se je 
udeležilo dvaindvajset članov 
sveta od petindvajsetih, koli
kor jih šteje OS Sevnica, prvič 
tudi dr. Blaž Jene in Tine Zu
pančič, ki sta nadomestila taj
nika OU Zvoneta Košmerla oz. 
v.d. načelnika UE Joška Kova
ča, župan Jože Peternel in di
rektor DPVZ Novo mesto dr. 
vet. Hinko Rihter. 

Občina Sevnica je trenutno še 
vedno edina občina v Posavju z 
"okolico", ki ima sprejet in pot
rjen zaključni račun proračuna 
občine za leto 1994 in sprejet 
statut občine. Ali to pomeni 
kakršno koli prednost? Seveda. 
Priprave občinske uprave na iz
delavo predloga proračuna ob

čine za leto 1995 bodo odslej 
lahko potekale intenzivneje in 
temeljiteje, kar je zagotovo veli
ka, vsaj organizacijska, pred
nost v primerjavi z ostalimi obči
nami v tem prostoru. Sicer pa 
so svetniki tudi tokrat za obrav
navanje sedemnajstih točk 
dnevnega reda porabili zelo 
malo časa. 

V uvodu je Jože Kunšek pred
stavil KS Zabukovje in med dru
gim opozoril na demografsko 
ogroženost predela, kjer je še 
pred kratkim živelo več kot tisoč 
ljudi, danes pa jih je le še okrog 
880. "V kraju se ljudje ukvarjajo 
pretežno s kmetijstvom in ker 
vladna "kmetijska" strategija ni 
posebno kmetijska, med mnogi
mi podobnimi kraji izgublja tudi 
Zabukovje, ljudje, ki tu žive, z 

njimi mi vsi, še najbolj pa drža
va," je menil svetnik Kunšek. 

Svetniki so z odlokom sprejeli 
zaključni račun proračuna obči
ne Sevnica za leto 1994, nega
tivno razliko trinajstih milijonov 
tolarjev bodo, kot enak procen-
tualni manjko, izkazali čez štiri 
leta, torej po izteku mandata. 
Sprejeli so odlok o povprečni 
gradbeni ceni stanovanj, pov
prečnih stroških komunalnega 
urejanja stavbnih zemljišč in 
vrednosti stavbnega zemljišča v 
občini Sevnica za leto 1994, po
dali in sprejeli so dopolnitev k 
zaključnemu računu sklada 
stavbnih zemljišč za preteklo le
to, sklep o načinu financiranja 
političnih strank v občini, podalj
šali so status domicilne enote 
dosedanjim trem enotam in do 
zadeve zavzeli splošno stališče. 

Od direktorja DPVZ Novo mesto 
so glede lastninskega preobliko
vanja zavoda zahtevali dodatna 
pojasnila. 

Soglasno so sprejeli predlog 
sklepa o soglasju k imenovanju 
Joška Kovača za načelnika UE 
Sevnica, predlog sklepa o ime
novanju članov sosveta načelni
ka UE Sevnica, člana pa sta po
stala župan Jože Peternel in 
predsednik OS Martin Novšak, 
potrdili so predlog sklepa o us
tanovitvi, nalogah in imenovanju 
komisije za povojne množične 
poboje, pravno dvomljive proce
se in druge nepravilnosti, obrav
navali pa so tudi nekaj vprašanj 
oz. pobud svetnikov, o nekaterih 
izmed njih pa bodo razpravljali 
že na naslednji seji občinskega 
sveta, (dama) 

Kadrovske zamenjave 
sodnikov za prekrške 
: Na podlagi Zakona o začasni ureditvi organizacije in pristoj
nosti občinskih sodnikov za prekrške in občinskih javnih pravo
branilcev je Komisija državnega zbora Z& volitve, imenovanja 
in administrativne zadeve predlagala državnemu zboru, da 
sprejme odlok o izvolitvi sodnice za prekrške s sedežem v 
Krškem, Edito Fabijan. 

3, se/a OS občine Radeče 

Zgodovinski dogodek morda prihodnjič? 
Takoimenovana radeška opozicija ni sprejela dopolnjenega predloga statuta občine, ker se "pozicija" in 

občinska uprava nista pripravljeni pogovarjati 

V skladu z zakonom je sodni
ca za prekrške v Krškem predla
gala državnemu zboru, da prič
ne s postopkom za izvolitev 
sodntka za prekrške, ker sodnici 
za prekrške na tej funkciji junija 
letos poteče mandat. Tako je 
Komisija državnega zbora za vo
litve, imenovanja in administra
tivne zadeve razpisala delovno 
mesto sodnika za prekrške v 
Krškem, na razpisano mesto pa 
so se prijavile kandidatke Edita 
Fabijan. Irena Remer in Miljana 
Ribič. Ministrstvo za pravosodje 
je menilo, da je od prijavljenih 
kandidatk Edita Fabijan najbolj 
strokovno usposobljena, saj 
opravlja to delo že eno mandat
no obdobje. Kandidaturo Edtte 
Fabijan je podprl tudi republiški 
senat za prekrške. 

Glede na to da se je razpis 
nanašal na delovno me^to čet

rtega sodnika, ki je bilo sistema
tizirano zaradi učinkovitejšega 
reševanja letnega pripada zadev 
in glede na to. da od maja lan
skega leta dalje v tem organu 
dejansko detata samo dve sod
nici, tretja, Edita Fabijan, pa je 
na porodniškem dopustu, kjer 
bo predvidoma do konca teta, 
je Ministrstvo za pravosodje že 
omenjeni komisiji predlagalo, da 
opravi izbiro med Miljano Ribič 
in Ireno Remer, medtem ko naj 
za delovno mesto Edite Fabijan 
čim prej opravi razpisni posto
pek Komisija državnega zbora 
je dala prednost Ireni Ramer. ker 
ima več izkušenj s podorčp 
prekrškov. Na tej podlagi je ko
misija sklenila z večmo glasov 
predlagati državnemu zboru, da 
izvoli Ireno Reiner za sodnico za 
prekrške s sedežem v Krškem. 
(Marker) 

Radeče, 22. aprila - Morda 
pa preglasovanje na sejah ob
činskih svetov le ne bo postalo 
pravilo, čeprav se politična 
nasprotovanja že izraziteje 
kažejo, upoštevanje predlo
gov "nasprotne" strani pa se 
iz strahu pred neznanim vse 
pogosteje zdi bogokletno. V 
radeškem svetu so bile stran
ke slovenske pomladi veliko
krat preglasovane z navadno 
večino. 

Seveda pa bi bilo potrebno 
predlog statuta občine potrditi 
in sprejeti z dvotretjinjsko večino 
vseh prisotnih svetnikov, kar pa 
se ni zgodilo. Kot so opozarjali 
svetniki iz opozicije, bi morali 
vsa dopolnila in predloge k spre
membi predloga statuta spreje
mati z 2/3 večino, saj bi le to 
lahko pomenilo, da bo statut us
klajen in tako pripravljen tudi 
sprejet. 

Svetniki so spregovorili tudi o 
problematiki zdravstva v občini 
Radeče, informacijo o stanju pa 
jim je podal direktor ZD mag. 
Branko Vurnek. Kot je dejal, je 
novi objekt žal še nedokončan, 
da pa je tudi sicer prevelik. No
tranja ureditev naj bi ustrezala, 
vendar pa je nujno potrebno ure
diti zunanjost in okolico objekta. 

Za dokončanje del v novem 
zdravstvenem domu potrebuje
jo še dodatna sredstva in sicer 
okrog štirideset milijonov tolar
jev. Seveda občina Radeče ne 
more zagotoviti teh sredstev, 
zato so predlagali, da bi ta sred
stva zagotovili iz proračuna ob
čine Laško, ker je bil^rojekt za
stavljen še v skupni občini. Za 
notranjo opremo pa bodo potre
bovali še dodatnih petinštiride
set milijonov tolarjev, kot je po
vedal mag. Vurnek. 

Pri obravnavi osnutka odlokov 
o ustanovitvi javnih zavodov na 
področju družbenih dejavnosti 
občine so sprejeli odlpk o usta
novitvi javnega zavoda OŠ Mar
jana Nemca Radeče in odlok o 
ustanovitvi javnega zavoda 
Vrtec Radeče, oba s sedežem v 
Radečah, javni zavod Glasbena 
šola Radeče naj bi imel sedež v 
Radečah za potrebe radeške in 
laške občine, javni zavod Knjiž
nica Laško pa za potrebe obeh 
sedež v Laškem. 

Odlok o izvršitvi proračuna 
občine Laško za leto 1994 so 
radeški svetniki sprejeli "pogoj
no". Od predstavnice laške ob
čine Bojane Kusture so zahtevali 
pisno zagotovilo laškega občin
skega sveta, da sprejetje odloka 
o izvršitvi ne bo vplivalo na de
litveno bilanco med občinama. 
Poudarili so, da je potrebno 
ovrednotiti bivšo skupno lastni

no in sorazmerno razdeliti vse 
obveznosti. 

Pri obravnavi aneksa k po
godbi o koncesiji s slovenskimi 
plinovodi so svetniki pooblastili 
župana Janeza Zahrastnika, da 
podpiše aneks k pogodbi o kon
cesiji, ob zaključku seje pa so 
spregovorili še o nekaterih teko
čih vprašanjih in pobudah svet
nikov, (dama) 

DCašemu prijatelju in tajniku O O 

Domazu 'Petanu in 

njegovi izvol/enlii UlUleni želimo oeliho 

ljubezni in medsebojnega razumevanja 

na Jkupni življenjski poti. 

0 0 SJCDJLV?&XO 

Občni zbor co Kapele 
Otvoritev prenovljene dvorane 

Kapele, aprila - V soboto 
je bil v Kapelah redni občni 
zbor Gasilskega društva Ka
pele, ki po novem šteje 112 
članov, kajti na zboru so spre
jeli še štiri nove, in sicer so to 
: Viktor Martini, Stanko Hotko 
ter zakonca Ogorevc, Cvetka 
in Slavko. 

Zbora so se udeležili tudi gos
tje iz Hrvaške in sicer iz Laduč, 
ki je s Kapelami pobratena še iz 
"stare Jugoslavije", pravijo pa, 
da kljub razpadu še vedno osta
jajo z Ladečani v dobrih odnosih 

in se obiski redno izmenjujejo. 
Med gosti pa je bil tudi brežiški 
župan Jože Avšič. 

Na svečanosti so podelili pri
znanja posameznim izvajalcem, 
glavnemu projektantu Karlu Fi-
lipčiču dipl.ing. in glavnemu iz
vajalcu Mizarstvu Kramer. Urad
no so prevzeli nove motorne bri-
zgalne, 800 I Rosenbauer, ki jo 
je prispevala Gasilska zveza 
Brežice. Predsednik GD Kape
le Franc Urek je povedal: 
"Vrednost investicije za prenovo 
dvorane je znašala 3.200.000 

SIT, od tega je lastnih sredstev 
in sponzorstva 75 odstotkov, 
12,5 odstotkov je prispevala ob
čina, ostalo pa je iz programa 
CRPOV. GD Kapele ne sodeluje 
le s požarno varnostjo, temveč 
ureja tudi središče Kapel; sadi
mo drevje, postavljamo javno 
razsvetljavo, skratka, zelo dobro 
sodelujemo s KS Kapele." (Coie) 

FITNESS KLUB 
POŽUN 

Požun Senovo, Titova75 
Del. Čas: od 10.-13. ure 

od 16.-22. ure 
9 0608/70-304 

Na sliki Franc Urek, predsednik GD Kapele, v razgovoru s Fran
cem Polovičem st., v ozadju pa gostje iz hrvaških Laduč. 

PERimUNARSTVO 
GUNJILAC 

Kajuhova 3, Senovo 
1W.:0e08/7»-375 

Vsak torek nudmm 
enodnevne piščance 

Vsako sredo In soboto od 
0.-13. um nudimo vse vran 
večjih piščancev za nedavno 

njo 

Banka Celje uresničuje enega od svojih 
ciljev, da postane vseslovenska banka. 

Svojo mrežo širi v Krško. 

S 3.5.1995 prične s poslovanjem 
Ekspozitura Krško. 
Enota bo opravljala celoten bančni servis 
za individualne komitente in zasebnike. 

V varnem zavetju tradicije. 
V Banki Celje. 

N 

banka celje 
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Rudnih na Senovem bo zaprt najkasneje do konca leta 1996 

Trenutno obsega seznam 
8P-85 presežnih delavcev 

Rešitve sicer niso najbolj ugodne, a Boris Sovič zatrjuje, da boljših ne bo in da se bodo tudi te osule, če 
jih ne bodo hitro izkoristili 

Senovo, 21. aprila - Državni 
sekretar za energetiko Boris 
Sovič ni imel lahkega dela. Ru
darjem v senovskem rudniku 
je na njihovem izrednem zbo
ru moral dopovedati, da dej
stev ni mogoče spremeniti in 
da bodo tisti, ki ne sprejmejo 
ponujenih rešitev, prevzeli od
govornost za poslabšanje 
svojega položaja. Neposreden 
povod za sklic izrednega zbo
ra je bila napoved, da bodo 
morali z majem sto štirje ru
darji na čakanje. 

V senovskem kolektivu je ta 
vest, za katere dejanskost so 
očitno izvedeli šele iz televizij
skega dnevnika, odjeknila kot 
bomba. Prvemu izrednem zbo
ru, o katerem smo poročali tudi 
v Našem glasu, je sledil dana
šnji, ki se ga je (ponovno) udele
žil Boris Sovič, vodstvo trbovelj
skega kombinata ter republiški, 
trboveljski in domači sindikalisti. 
Med rudarje je (ponovno) prišel 
tudi krški župan s skupino naj
ožjih sodelavcev. Boris Sovič je 
predstavil program reševanja 
brezposelnosti rudarjev, ki ga je 
dan pred tem sprejela vlada. 
Poudaril je, da več od tistega, 
kar je v tem programu zapisane
ga, ne bo možno dobiti. Pro
gram ponuja nekaj pasivnih 
(predčasne in invalidske upoko
jitve, dokup delovne dobe) in ak
tivnih rešitev, kot je prezaposlo
vanje, samozaposlovanje, sno
vanje dopolnilnih dejavnosti na 
kmetijah... Venomer je poudar
jal, da je vlada ugotovila, da po
daljševanje agonije rudnika (za
vlačevanje njegovega zaprtja) ne 

bo prineslo drugega kakor po
slabšanje položaja. Zagotavljal 
je, da za tistim, kar ponuja, stoji 
sam in stoji vlada, vse ostalo pa 
je vprašljivo. Predvsem pa bodo 
pomoči deležni tisti, ki se bodo 
čim prej oklenili katere izmed 
ponujenih rešitev: "Tudi to, kar 
smo zagotovili rudarjem, je več, 
kakor srfto ponudili ostalim pre
sežnim delavcem. V vladi so mi 
očitali, da se preveč zavzemam 
za rudarje. Moj argument je bil, 
da je to normalno, saj ukinjamo 
njihov poklic. Električarja lahko 
še kje drugje zaposliš, rudarja 
pa ne moreš, če zapiraš rudni
ke." 

Rudarji so seveda ogorčeni. 
Prizadel jih je ukrep, prizadelo 
jih je, ker so še pred nekaj leti 
mlade ljudi iz svojega okolja na-

Ž u p a n o b i l n e 
K r š h o . D a n i l e Sicer: 

"Osebno sem se že in se 
še bom vključeval v reševa
nje problematike, ki se po
javlja pri zapiranju senov-
skega rudnika. Zavzemal se 
bom za to, da bo država, ki 
zapira rudnik, dosledno 
upoštevala nastale proble
me v zvezi z brezposelnostjo 
in varovanjem okolja ter izvr
ševala vse z zakonom spre
jete določbe. 

Vedno bom zagovarjal in
terese rudarjev, ki so občani 
občine Krško, saj njihovi 
problemi ne bodo prizadeli 
samo njih, ampak vse nas, 
ki tu živimo." 

govarjali, naj gredo v rudarske 
šole, sedaj pa jih čaka negotova 
prihodnost. Ogorčeni so tudi 
nad novinarji, ker da so s svojim 
načinom poročanja skoraj že 

obrnili javno mnenje proti rudar
jem. Predvsem pa so besni, ker 
jih je družba prepeljala že mimo 
nekaj zapiranj rudnika, pa so jim 
ušle možne rešitve, kot je bila 

Metalna, TES in še kaj. Program 
zapiranja rudnika bo moral Sa-
vaprojekt narediti do jeseni, v 
njem bo predvidenih tudi nekaj 
alternativnih možnosti zaposli
tev rudarjev, a po grobem izra
čunu bo pri zapiralnih delih lah
ko ostala le slaba tretjina seda
njega števila rudarjev. Senovski 
rudnik bo prenehal delovati naj
kasneje konec leta 1996, morda 
pa že prej, saj sredi letošnjega 
leta stopa v veljavo Zakon o emi
siji žveplovega dioksida in se
novski rudnik vsebuje preveč 
žvepla. Tudi o tem niso bili ru
darji najbolj prepričani, saj smo 
slišali, da še vedno nekako ver
jamejo, da je bil premog v no-
voodkriti žili kakovosten in da z 
analize iz Trbovelj niso dobili ve
rodostojnih rezultatov. Skupno 
bo v prvi fazi odšlo med začasne 
tehnološke presežke iz sloven
skih rudnikov 564 delavcev, 
med njimi pa naj bi bili sto štirje 
Senovčani. Seveda se jim zdi to
likšen delež prevelik, glede na 
siceršnji delež senovskega pre
moga v celotni proizvodnji. Iz 
tega in iz številnih drugih po
drobnosti so osumili vodstvo v 
Trbovljah, da bi svoj kolektiv 
rado rešilo na račun Senovča-
nov. Ponovno je pojasnjeval Bo
ris Sovič in vedno znova skušal 
dopovedati edino, kar jim je 
sploh smel obljubiti: naj delajo 
hitro in naj si izmed ponujenih 
možnih rešitev izberejo tisto, ki 
jim ustreza, čeprav se jim ne bo 
zdela najboljša. Vsako zavlače
vanje povečuje možnost za 
zmanjšanje razpoložljivega de
narja. 

Dražbe v Avtoservisu 
Brežice ni bilo 

Bivši delavci podjetja so se zbrali pred vhodom in 
preprečili vstop predstavnikom upnika in predstav

niku sodišča 

Brežice, 21. aprila - Kot so 
obljubili, so se zgodaj zjutraj 
pred vhodom v svoje bivše po
djetje zbrali že dve leti bivši 
delavci Avtoservisa Brežice in 
tako preprečili dražbo, s kate
ro bi morali upniku zaradi ter
jatev do podjetja vrniti izkaza
ni dolg, seveda v obliki opre
me in orodij. 

Gre za nekajmilijonski znesek 
(v tolarjih), ki ga podjetje dolguje 
že bivšemu Zastava avtu, seda
njemu Avtolinu, za katerega 
vedo tudi delavci. Ni sporno, da 
dolga ne bi hoteli poravnati, 
temveč gre za načelna stališča, 
ki bi jih pogodbene strani morale 
spoštovati, do sedaj pa so se 
jih držali le delavci. 

Preko svojega predstavnika 
so sporočili, da jih je pred dnevi 
sprejel tudi brežiški župan Jože 
Avšič in podprl njihove zahteve, 
da občina Brežice za podjetje 
uvede stečajni postopek. Ta naj 
bi ob vseh ponujenih rešitvah le 
pripeljal do najpravičnejše raz
delitve, menijo bivši delavci. 
Pred pritiski upnikov ne mislijo 
popustiti, saj so s sklepom so
dišča sami prvi in največji upniki. 
Čeprav je že nekaj opreme, ki je 
bila last Avtoservisa, odproda-
ne, pa nadaljnje razprodaje ne 
bodo dopustili. 

V Avtoservisu Brežice je bila 
za 25. april predvidena še ena 
dražba, verjetno pa so jo, vsaj 
tako so zagotovili, ponovno pre
prečili, (dama) 

Bivši delavci Avtoservisa Brežice pred vhodom v svoje bivše 
podjetje so trdno odločeni preprečiti vsako nadaljnjo dražbo v 
podjetju 

V Krškem so odprli nov butik 
Darilni butik Okarina 

Krško, aprila - V Krškem, poleg cvetličarne Kerin so pred 
nekaj tedni odprli nov butik Okarina, last Olivere Kerin. 

V njem lahko najdete marsikaj zanimivega. Majhna in velika darila. 
Unikatne kristalne izdelke iz Rogaške Slatine, indijska krila, telovni
ke. Svilene rute: te Kitajske, krpare (preproge), keramične unikate 
Dušana Miloša: iz Brežic, pohištvene izdelke in vrtne garniture, « 
ratana, stol MAMASAN (v njem lahko tudi spite), umetniške slike 
in nakit, skratka, za vsakega nekaj. Ali kot pravijo, najlepša toplina 
za vas in vale :|ir|g:e\ (Coie) 

Brežiški sejem obrti 
in podjetništva 

Predstavilo se bo 118 
razstavljalcev 

Brežice, aprila - Glavnina aktivnosti pri Obrtni zbornici Bre
žice poteka v zvezi z organizacijo Brežiškega sejma obrti in 
podjetništva, ki bo od 10. do 14. maja v montažnih halah, postav
ljenih v obrtni coni ob obvoznici Brežice-Krško. 

Na sejmu se bo predstavilo 128 razstavljalcev, skupni razstavni 
prostor bo na bruto 6.000 m2. Na sejmu bo bogata gostinska 
ponudba v izvedbi Motel Petrol Čatež. Na gostinskem delu bo 
poskrbljeno za zabavo s glasbo in plesnimi točkami. (Gaiex) 

Obrtna zbornica Brežice 

Pripombe na predlog statuta 
Glede na številne spremembe v dejavnosti Obrtne zbornice 

v okviru nove zakonodaje in tudi ostalih novosti je prišlo do 
številnih sprememb tudi v statutu zbornice, tako da je smiselno 
ob zadnjih spremembah, ki se nanašajo na izdajo obrtnih dovo
ljenj in vodenje obrtnega registra, sprejeti nov statut. Na seji 
(12. aprila) je Obrtna zbornica sprejela predlog statuta, ki ga 
bo na naslednji seji obravnavala skupščina. Do sprejetja so še 
možne spremembe, dopolnitve in podobno, zato obveščajo 
člane, da je statut v javni razpravi in je obešen na zbornici 
Brežice. Vaše pripombe pričakujejo v pisarni zbornice do 30. 
aprila. 

Strokovna ekskurzija v Metliko 
Sekcija tekstilcev pri Obrtni zbornici Slovenije vabi tekstilce 

na strokovno ekskurzijo v Metliko, ki bo v petek, 19. maja. Ob 
tej priložnosti si bodo udeleženci ogledali tekstilno tovarno Beti 
Metlika ter predilnico Novoteks Metlika. Po kosilu bo ogled 
modne revije učenk tekstilne šole Metlika, na kateri bodo pred
stavljeni tudi modeli metliških obrtnikov. Stroške prevoza iz 
Ljubljane ter izvedbo modne revije bo krila Obrtna zbornica 
Slovenije. Vsak posameznik, ki se bo prijavil za to ekskurzijo, 
bo kril stroške malice in kosila (cca. 1.500 SIT). Po končani 
modni reviji bo tudi obisk turistične prireditve Vinska vigred v 
Metliki. Prijave sprejema Obrtna zbornica Slovenije do 12. maja, 
prijavnico pa lahko dobite v pisarni Obrtne zbornice Brežice. 
(Galex) 

Z Ljubljanske borze 
Trgovanje na Ljubljanski borzi je bilo minuli teden nekoliko živah

nejše. Največ so trgovali z nakupnimi boni blagajniških zapisov 
Banke Slovenije. Njihov tečaj je v začetku tedna padal, kasneje pa 
se je obrnil navzgor. V petek je znašal 22.764 tolarjev, kar pomeni, 
da je izgubil dober odstotek svoje vrednosti. Promet s kuponi je 
postal zanimiv šele v četrtek, ko je po 5. aprilu prvič narasel njegov 
tečaj. Tako se je spet pričelo trgovanje predvsem med špekulanti, 
saj so tisti vlagatelji, ki nameravajo vpisati blagajniške zapise, kupo
ne večinoma že kupili in zdaj čakajo na pravi trenutek za vpis. Kot 
zdaj kaže, bo majski popust zaradi nadaljevanja padanja uradnega 
tečaja nemške marke še večji kot aprilski. Borzni poznavalci ocenju
jejo, da bo vrednost popusta znašala blizu 600 riFM \/of- p^rnfitr* 
je bilo minuli teden na trgu dolgoročnih vrednostnih papirjev vendar 
je Slovenski borzni indeks ves teden drsel navzdol. V petek je 
indeks znašal 1.019,94 točke in je bil za 4,9 odstotka nižji kot teden 
nazaj. Največji vpliv na novi najnižji nivo indeksa je imela delnica 
Rogaške, ki je po sklepu borze o ukinitvi dnevne spremembe tečaja 
v četrtek padla za 60 odstotkov. Iz tečajnice lahko razberemo, da 
se je v minulem tednu podražila le delnica Finmedie, in sicer za 
0,1 odstotka. Redna delnica Dadasa se je pocenila za slabih 7 
odstotkov, tečaj delnice borznoposredniške hiše Nika pa je padel 
za 9,4 odstotka. Tečaj redne delnice Term Čatež je v petek znašal 
751,60 tolarja, kar pomeni, da se je minuli teden znižal za 2,3 
odstotka. Dejstvo, da tečaji delnic padajo že zelo dolgo, kaže, da 
bi se v kratkem morali obrniti navzgor. Najprej, ker med imetniki 
teh papirjev ni interesa za prodajo, drugič pa tudi zato, ker banke 
obrestne mere znižujejo. Ker mnogi menijo, da bo tečaj nemške 
marke kmalu začel naraščati, postajajo vse bolj zanimive obveznice. 
Na izvenborznem trgu je najbolj zanimiva redna delnica Hipotekame 
banke Brežice, ki se je v minulem tednu podražila za 17,7 odstotka. 
Tečaji ostalih delnic pa so padli. (NANi) 

Uspel narok za 
prisilno poravnavo 

Na okrožnem sodišču v Krškem je uspel narok za 
prisilno poravnavo podjetja Videm papir Krško 

Krško, aprila - S predlagano 
finančno sanacijo, katere 
osnova je sprememba terjatev 
v kapitalske deleže podjetja, 
je soglašalo devedeset od
stotkov upnikov, med njimi 
celo Sklad za razvoj Republike 
Slovenije. Že 16,5 milijona 
nemških mark izgube. 

Po reorganizaciji v podjetju in 
občutno boljših razmerah na 
trgu Videm papir v letošnjem 
letu zopet posluje pozitivno, v 
predvidenih rokih pa poravnava 
vse nove tekoče obveznosti. Pri
silni upravitelj Martin Drgan je 
upnikom predlagal finančno sa
nacijo, njena osnova pa je kon
vertiranje nekaterih terjatev v 
lastniške deleže podjetja. Med 
Skladom in podjetjem ter upra
viteljem Vidma v stečaju je vse
skozi prihajalo do zapletov, ki 
so jih reševali tudi po sodni poti. 
Tokrat so se dogovorili, da Vi
dem v stečaju umika vse svoje 
ugovore zoper prijavljene Skla-

dove terjatve, Sklad pa je pristal 
na konvertiranje približno polo
vice svojih terjatev do Videm pa
pirja v trajni kapital. S tem je 
omogočena ustrezna dokapitali-
zacija podjetja, pokritje izgub iz 
preteklih let in nadaljevanje proi
zvodnje papirja v Krškem. 

Direktor Videm papirja Jože 
Cerle je ob tej priložnosti pove
dal, da sedaj v podjetju poslujejo 
pozitivno in da takšen trend pri
čakuje tudi v prihodnje. Lastnik 
Videm papirja, torej Videm v ste
čaju, namerava ponoviti razpis 
za prodajo omenjenega podje
tja. Po prvem razpisu stečajni 
upravitelj ni izbral kupca, zato 
bo sledil ponovni razpis. Intere
sentov za nakup podjetja bojda 
ne manjka, med resnejšimi pa 
so omenjeni avstralska firma 
Ruskin, nekaj manjših tujih firm 
in Vitacel s svojimi partnerji. V 
to, ali bo proizvodnja papirja v 
Kršem vsaj zasilno rešena, se 
bomo lahko kmalu prepričali. 
(dama) 
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Vrhunska vina, repnice in r ibnik i 

na Bizeljskem 
Janeza Šekoranjo smo prvič 

srečali na predstavitvi projek
ta bizeljsko-sremiške vinsko-
turistične ceste. Takrat je izja
vil, da je s skupino somešča
nov, vinogradnikov, projekt 
vinske ceste pripravljen ure
sničiti ne glede na to, ali jih 
bo država podprla. Če bo sila, 
razmišljajo celo o oblikah 
državljanske nepokorščine. 
Pa še po nečem smo si ga za
pomnili: povabil nas je na 
ogled enega izmed naravnih 
fenomenov, kmečkih repnic. 

šekoranjeva domačija je v 
Brezovici, vasi pred Bizeljskim, 
če greste iz brežiške smeri. Hiša 
sicer še ni dokončana, a repni-
ca, ki nam jo je hotel pokazati, 
je vsekakor vredna ogleda. Se
danji spodnji prostor je dvanajst 
metrov pod površjem, vmes je 
še eden, graditi pa namerava še 
tretjega, najnižjega. Graditi 
pravzaprav sploh ni prava bese
da, saj so repnice "luknje", ki so 
jih kmetje okrog Bizeljskega iz
kopali v pesek. Pesek drži vlago 
in stalno temperaturo, zato so 
bili ti prostori vedno zelo upo
rabni za shranjevanje pridelka. 

Janez Šekoranja: "Smo na 
obrobju Panonskega morja in od 
tod plasti silikatnega peska. Tak 
način gradnje in shranjevanja 
uporabljajo recimo še v Franciji 
(v kredne plasti). Našo novo rep-
nico smo skušali narediti takšno, 
kot so jih delali nekoč. Tudi ne
kaj orodja sem si moral dati na
rediti. Za kopanje smo imeli pet 
krampov, na dolžinski meter iz
kopa nam je vsakega pobralo za 

Janez Šekoranja pred sončni
mi vrati na vhodu v repnico -
vinsko klet. 

centimeter in vsak večer jih je 
bilo treba odnesti h kovaču, da 
je podaljšal rezila. Silikatni pe
sek deluje kot brus in čeprav je 
vlažen, je bilo ob udarcu v po
polni temi videti iskrenje." Gradi
li so dve leti, ves izkopani pesek 
so znosili ven ročno. Prostori 
nove repnice, ki je v bistvu vin
ska klet, namenjena dozoreva
nju, staranju vina, imajo imenit
no zračenje, ki še dodatno pou
darja naravne lastnosti repnic: 
stalno ohranja enakomerno in 
nizko temperaturo. V okolici Bi
zeljskega je okrog sto repnic, 
nekatere so poškodovane, dru
ge so še v uporabi. Najbolj pro
blematičen je vselej vhod. Ker 
je repnica vkopana v pobočje 
hriba, erozija nujno opravlja svoj 
posel: vhod se vedno bolj odmi

ka od prvotnega položaja. Ljudje 
so zato vhode običajno zavaro
vali s kamnom, obzidavali so jih 
z opeko in jim tako podaljšali 
življenjsko dobo. Vhod so zapi
rala t.i. sončna vrata. 

Janez Šekoranja je sicer že 
prehodil nekaj sveta, a sedaj se 
je lotil domačije, ki jo je kupil na 
Bizeljskem. Posestvo Graben 
ima takšno mikroklimo, kot si jo 
vinogradnik lahko samo želi: ima 
izredno veliko toplotnih ur, ne 
pozna suše ne toče. Na skoraj 
7 ha veliko posestvo so na novo 
zasadili-15.000 trsov, vinograd
ništva so se lotili po čim bolj 
naravni metodi, z mulčenjem, 
nabavili pa so samo vrhunske 
sorte vina in tiste, "s katerimi je 
že moj stari oče imel dobre re
zultate". Naš gostitelj je imelv 
mislih rulandec, sivi pinot, trami-

nec, rumeni muškat, francoski 
game, sauvignon, renski rizling, 
neuburger, rumeni plaveč in ze
leni silvanec. V vinogradih delajo 
samo štirje družinski člani, žena 
Mihaela dela v Dolenjski banki 
v Novem mestu in v kratkem pri
čakuje selitev poslovalnice v 
Brežice. Janez je hud vinograd
nik in očitno tudi lovec. Na nje
govi mizi mamljivo diši pršut iz 
mesa divjega prašiča, jelenova 
salama in srnjakov golaž. Da, 
tudi kruh iz domače peči - vko
pane v pesek. "Tako smo jo izo
lirali, da drži toploto še drugi 
dan," razlaga gostitelj. Ob vinu, 
ki mu očitno posveča veliko zna
nja in truda, ob tolikšni zagnano
sti ter iskanju izvirnosti vsekakor 
ni nikakršnega dvoma, da turi
zem na Bizeljskem ne bi pognal 
korenin. (Ika) 

Stene repnice so videti, kot bi bile ometane, pa je samo zglajeni 
pesek. Kjer je bilo nujno, so uporabili betonske pregrade za 
police in opeke za prezide ter za obok, ki ščiti vhod pred erozijo. 

D r u š t v o v i n o g r a d n i k o v S i z e f / s h o : 

Strokovno delo in uveljavitev 
vinorodnega okoliša 

Bizeljanci niso 
zadovoljni z 
novo vinsko za
konodajo. Za 
vzor si jemljejo 
Schilhergebitt v 
Avstriji. Tudi oni 
bi radi ostro 
omejili vinorodni 
okoliš bizeljča-
na, ki je nekoč 
imel svojo velja
vo, obsežno tr
žišče v Zagrebu 
in vinska (trgov
ska) predstavni
štva (pred drugo 
svetovno vojno) 
na Dunaju, v Pa
rizu, Londonu in 
New Yorku. To 
nalogo si je med 
drugimi zastavi
lo tudi bizeljsko 
društvo vino
gradnikov. 

Predsednik društva je Janez 
llijaš, gostilničar z Bizeljskega: 
"Za začetek si moramo priboriti 
nazaj nekdanji sloves bizeljskih 
vin in se prebiti na zagrebško 
tržišče. Tega smo nekoč že ob
vladali. Sicer pa naši ljudje toliko 
živijo z vinom in od vina, da smo 
imeli na zadnjem ocenjevanju 
360 vzorcev vina. V bistvu je bilo 
skoraj nemogoče normalno de
lati in samo dva dneva nam za 
vse skupaj več ne zadostujeta. 
Prireditev bomo morali raztegni
ti, da bo ocenjevanje trajalo dva 
ali tri dni, pokušino in vse ostalo 
pa bomo organizirali posebej." 
Društvo dela v sodelovanju z do
mačo kmečko zadrugo, skupno 
imajo pod vinogradi 300 ha zem-

Ijajo po slovenskih medijih, ko 
neuki novinarji pišejo o bizelj
skem cvičku, ki sploh ne ostaja, 
če jim to vse skupaj ne uspe, 
imajo v rokavu samo še eno 
možnost: ribnike. Grofje so jih 
nekoč uporabljali, sedaj pa je 
večina opuščenih in zaraščenih. 

V grofovskih časih je bilo okrog . 
Bizeljskega 45 ha ribnikov. Ko 
so se lotili prvih obnov, so pova

bili v goste mag. Ocvirka z Zavo
da za ribištvo. Ta je izračunal, 
da se da iz take vode, kot jo 
imajo tam in ki se skozi pesek 
temeljito prečisti, na 1 ha ribnika 
zaslužiti protivrednost 4 ha ren
skega rizlinga pozne trgatve. Ob 
tem, da z ribami ni dela, stroškov 
ali tveganja s sušo, točo, poze-

. bo. Zaradi čistosti vode se riba 
prebija samo v najvišji cenovni 
razred, po nemških merilih. (Ika) 

Dobrote slovenskih 
kmet i j 

Ptuj, 20.-24. aprila - V objemu zidov stat ega minotitskega samo
stana je potekala finalna prireditev 6. razstave z naslovom Dobrote 
slovenskih kmetij, ki so seje udeležila tudi društva kmetic iz Posavja. 

Namen razstave je prenašati etadgrafske dobrote kmečke kuhinje 
na mlade rodove, vzdrževati in ohraniti tradicije /nama in običajev, 
saj: je količina in kakovost ^ ^ ^ ^ ; | ^ « t t ^ ^ : ^ # so se 
prvič predstavili tudi zamejski Slovenci. 

Srečo moraš delti, znanje pa pokazati, da zrnata svojo vrednost, 
Oboje je bilo prisotno med udeleženci: razstav, še posebno med 
ženami iz Posavja, ki so v svoje Kraje.ponešte kar veitko priznanj 
in zastopale občine. (Lea) 

Ije. Razen dviga kakovosti bizelj
skih vin so se v društvu lotili še 
nečesa: avtohtoni sorti rumeni 
plaveč, ki so jo Bizeljanci nekoč 
uporabljali predvsem kot koli
činski dodatek k vinom, namera
vajo dvigniti veljavo. Rumenega 
plavca je namreč veliko, le trgajo 
ga prezgodaj in nepravilno vzga
jajo. Zato sta Društvo vinograd
nikov in Vinarsko-vinogradniška 
zadruga Bizeljsko ustanovila 
ekipo, ki bo delala z vzgojo (ha-
bitusom) trsja, nego vinogradov, 
šolanjem in marketingom prav 
za rumeni plaveč. 

Bizeljčani so prepričani, da 
bodo le s kakovostjo in prodor
nim marketingom preprečili ne
smisle, kakršni se sedaj pojav-

Zlato priznanje za - kutin zeliš
čni namaz je prejela Jožica Gru-

Srebtna priznanja so prejele. 
Marija Golarič:iiz:r\bŠtanjevice za 
pšenični kruh z dodatki, Karoiina 
Imperl iz Sevnice za j^etemco. 
Fantka Z-tpršt iz Dobdve za ote-
hovo potico, Antonija Kozinc iz 
Sevnice za krofe. Irena Kranjec 
tz Brestanice za čajno pecivo in 
Slavka fteskar iz Gornjega Le
narta za dimljem sir. 

Bronasta priznanja pa so pre
jele: Nada Resnik iz Brestanice 
za veltkcjnočn; kruh arez dodat 
kov. Zofija Grubič iz Podbočja 
za mešani kruh,Olgabeškovšek 
tz Pisec za koruzni pečenjak, 
Anica Ciželj iz Stbmiej za oreho
vo potico, Veronika Fabinc iz 

Veliko dobrot, razstavljenih 
v romorttskem samostanu na 
Ptuju, so pripravile tudi žene 
Društva kmetic iz Posavja. 
Zato so v nedeljo z avtobusom 
odpotovale na Ptuj, kjer so 
preživele lep dan malo dmga~ 
če. Ne katere so za svoje izdel -
ke prejele priznanja. 

Brežic m janeževe upognjence 
s citronko, Zinka Razum iz Se
novega zri polti di sir in Kapa1 

Podgorje d.o.o. - sirarna* Jalo
vec za poltrdtkdzii sin >z 

517 razstavljajte V; ki so pri
pravili 53? različnih dobrot, so 
ocenjevale različne Strokovne 
komisije,.,:; kdor spodaj: vstaja, 
mu Kruh ostaja, pa ceniti in spo
štovati ga zna... (Lea) 

Degustacija vin 
Šentjernej, aprila - Dru

štvo vinogradnikov je imelo 
degustacijo vin. Ocenili so 91 
vzorcev dolenjskega rdečega 
in belega vina, cvička, rizlinga 
in drugih sort. Vzorce je oce
njevala strokovna komisija 
pod vodstvom enologa ing. 
Zdravka Mastnaka iz Vinske 
kleti Leskovec. Šentjernejsko 
društvo vinogradnikov šteje 
čez dvesto članov. 

Rezultati pokušnje vin so na
slednji: 

Za dolenjsko belo vino so naj
višjo oceno dobila vina Davorina 
Rangusa - 16.60 točk, vinograd 
ima na Skrivnem, Vinka Štem-
bergerja. katerega vinograd se 
nahaja na Pleterskem hribu -
16.54 točk, in Antona Hudoklina 
- 16.36 točk. 

Najvišjo oceno za laški rizling 
so dobila vina Gašperja Majzlja. 
ki je vino pridelal na Vrbovceh 
-17.14 točk, Vinka Štemberger-
ja 17.14 - Pleterski hrib in Darka 
Bambiča 16.69 točk - Skrivno. 

Z 18.36 točk je bil ocenjen la
ški rizling pozne trgatve in s 
17.39 rulandec. Obe vini je pri
delal Vinko Štemberger. S 16.74 
točk je bil ocenjen chardonnav 
Tomaža Smoliča. 16.03 točk pa 
je dobil kerner Tomaža Smoliča 
mlajšega. 

Najvišjo oceno za rose je do
bilo vino Mira Lajkoviča, 16.26 
točk. 

V skupini cvička so bila najbo
lje ocenjena vina Anice Kos, ki 
ima vinograd na Tolstem vrhu, 
s 16.14 in 16.00 točkami. Vinka 
Štembergerja s 15.91 in Franca 
Martinčiča s 15.83. 

Za dolenjsko rdeče so najvišjo 
oceno dobila vina Darka Bambi
ča, ki ima vinograd na Skrivnem 
- 15.79 točk, Jožefa Jakšeta 
14.84, Vino je pridelal na Hribu, 
in Jožeta Pence, ki je svoje vino 
pridelal na Vrbovceh, 14.50 
točk. 

Razglasitev rezultatov ocenje
vanja vin bo na tradicionalni 
cvičkariji v soboto, 6. maja, na 
hipodromu. (Lea) 

•GstnnftT 
GRANIT d a a , 68250 Brežice 

Cesta bratov Čopkov 50 
tri. & fin: 0608/61-266 

TRGOVINA Z GRADBENIM 
MATERIALOM IN ŽELEZNINO 

NUDIMO V A M: 
• gradbeni material 
• stavbno pohištvo 
izolacije 

• elektro material 
material za centralno ogrevanje 

• jub program 
- sanitarna keramika 
- orodje 
bela tehnika 

• vodovodni material 

S TRŽNIC 

JAJCA 

JABOLKA 

HRUŠKE 

GROZDJE 

K1VI 

BANANE 

MANDARINI 

LIMONE 

POMARANČE 

PARADIŽNIK 

PAPRIKA 

R I M U 
OHROVT 

SOLATA 

RADIČ 

KROMPIR 

KORENJE 

POR 

ČEBULA 

ČESEN 

FIŽOL (ZRN.) 

SVEŽE ZELJE 

CVETAČA 

OREHI 

MEŽICE 

II 

ISO 

250 

700 

300 

ISO 

/ 
200 

120 

300 

300 

300 

200 

ISO 

§° 
V 
1S0 

250 

130 

300 

IV) 

100 

250 

1,000 

M&IO 

M 

110 

250 

«00 

240 

ISO 

1 

200 

120 

300 

330 

400 

230 

ISO 

400 

120 

140 

230 

130 

300 

300 

120 

300 

1,000 

KOZJE 

11 

90 

300 

/ 
240 

ISO 

230 

230 

140 

150 

390 

150 

220 

200 

2 » 

10 

140 

230 

130 

420 

320 

130 

230 

/ 

SEVNICA 

16 

110 

220 

sso 
210 

1S0 

160 

150 

130 

2M 

330 

300 

200 

160 

230 

60 

140 

110 

120 

300 

300 

90 

220 

1,000 

KADEČE 

11 

140 

210 

SOO 

200 

160 

/ 
1S0 

120 

300 

3S0 

300 

200 

160 

2K1 

TO 

140 

110 

120 

320 

/ 
90 

220 

HO 

SENOVO 

II 

130 

/ 
600 

240 

150 

/ 
200 

120 

200 

SOO 

300 

1 

1 » 

.' 
1 

140 

230 

120 

300 

300 

140 

230 

I.OOO 

Opombi: vz^ «n rtf jnifo «»*• kolitir« «n \mflrv* v kilogramih 

Šentjernej, 22. aprila - Na sejem v Šentjernej so tokrat pripeljali 
259 pujskov, lažjih od 30 kilogramov, in jih prodali 62. Za kilogram 
teže pa je bilo potrebno odšteti od 360-400 SIT. Pripeljali so tudi 
23 težjih prašičev in jih po ceni od 230^250 SIT za kilogram teže 
prodali 14. 

Na sejmu pa so ponujali tudi 21 konj ter 3 odrasla goveda in 1 tele. 

file:///mflrv*
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Rebeka Dremelj postala NISS Celja 

Celje, 23. aprila 
- Sporočamo ve
selo novico, da je 
mlada kandidatka 
za model leta '95, 
Rebeka Dremelj s 
Senovega postala 
uradna MISS Ce
lja. S tem je izpolni

la pogoj, da bi se 
lahko udeležila 
tekmovanja za 
MISS Slovenije. 
Žal tam zaradi mla
dosti ne more so
delovati, bo pa še 
veliko priložnosti 
tudi za to tekmova
nje. Vedeli smo, da 
bomo o njej še pi
sali. Čestitamo! 
(Toni) 

1 Radio Posavje - Studio Brežice izpeljal prireditev 

Z iojtrco pod okence HODNI KOTIČEK 

S T E K L A R S T V O tJ\ DUŠAN 
W * VUČANJK 

VSE VRSTE STEKLARSKIH USLUG 
IN PESTRA IZBIRA OKVIRJEV 

Delovni čas: 7 - 1 5 \ sobota od 7 - 12h 

DVOJČKA 
21.5.-21.6. 

RAK 
22.6.-22.7 

ASTROLOŠKI HOROSKOP ZA OBDOBJE 
NED l O . APRILOM IN 1 . NAJEM 1995 

Zaleteli se boste z glavo v zid, pardon, pripadnika 
nasprotnega spola in glej ga zlomka, lahko da je 
tisti pravi. Tisti, ki pa partnerja že imate, boste lahko 
poglobili svoj odnos z njim tako, da se bosta globlje 
duhovno spoznala. 

Končno se boste bolje počutili tudi fizično. Ko 
boste v družbi za prvi maj, pa le poslušajte svoje 
telo in ga ne obremenjujte z alkoholom in drugimi 
nevarnimi strupi (beri - mesom), ker imate metabo-
lizem zelo občutljiv. Denar bo, ampak ne hvalite se! 

Iz finančne in poslovne poteze, ki ste jo načrtovali, 
ne bo nič pametnega. Enostavno - preveč gledate 
skozi denar in zveze. Slej ko prej pa se zalomi, ker 
v resnici težite za nečim drugim. Poiščite to v družbi 
najljubšega prijatelja. 

V službi se lahko povzpnete in dosežete, kar želite. 
Še vedno pa ne boste srečni, kajne? Da, sreča je 
zelo širok pojem. Iščite v sebi, kaj si pravzaprav 
želite in to storite. V odnosu s partnerjem boste še 
kar naprej hladni, kot da je on kriv. 

Če ne boste dovolj tolerantni in potrpežljivi, dov
zetni za potrebe drugih, se vam utegne zamajati 
ugled v službi pa tudi doma s partnerjem ne bo 
najbolje. Če sebi dovolite svobodo, jo morate tudi 
partnerju. Če hočete ljubezen, mora tako biti. 

Ne gre in ne gre, kajne? Ja, ljubezen ni enostavna 
reč, posebno pa ne more biti enostranska. Ste se 
vprašali o iskrenosti svojih obljub svojemu partnerju? 
Ste njega spomnili na njegove? Zelo malo ste jih 
izpolnili, mar ne? Začnite znova, a iskreno. 

Ne mislite, da morate stalno le dajati, nazaj pa ne 
smete ničesar zahtevati. Privoščite si lahko vse, kar 
vam pade na misel. Vedno pa z ljubeznijo do sebe 
in drugih. Če vam partner ne vrača dovolj, ga ljube
znivo opozorite in povejte svoje želje. 

Začnite razmišljati še o čem drugem kot o denarju 
in seksu. Težave, ki jih imate na tem področju, so 
le posledica vaših neprestanih skrbi in pretiranega 
poudarjanja teh stvari. Postanite bolj družabni in 
nehajte igrati užaljenega otroka. 

Vas ima, da bi zapravljali? Potem boste imeli finan
čne težave. Naučiti se morate pravilnega odnosa do 
denarja, s katerim se lahko marsikaj ustvari. Morda 
sploh nimate ideje, kaj bi ustvarjali in vam do tega 
sploh ni? Saj, to je napačen odnos! 

Fizično se boste dobro počutili, drugod pa energije 
ne bodo tako dobre. Najbolje bo, da se izobražujete, 
a pod tem ne mislim le na šolo in tečaje. Učite se 
tako, da opazujete okolico in druge ljudi. Spoznavaj
te njihove reakcije in spoznali se boste. 

Ste že kaj razmišljali o pomladanskem čiščenju? 
Sebe, svojega telesa. Kaže, da je kar precej zabito 
s strupi. Morda bi bil dober nekajdnevni post. Po 
njem se boste počutili kot prerojeni. Vendar ne upo
rabite posta za izsiljevanje, lahko škodi. 

Sami najbrž dobro veste, da siljenje drugih prinaša 
ravno nasprotne učinke od želenih. Zakaj torej silite 
druge, da delajo proti svoji volji? Utegne se zgoditi, 
da boste zopet naleteli na stvari, ki vam ne bodo 
všeč in vam delajo težave že mnogo časa. 

Bono Baršek 

ŠKORPIJON 
24.10.-22.11. 

Krško, 21. aprila - Do zad
njega kotička polna dvorana 
Kulturnega doma v Krškem je 
poplačala trud delavcev Radia 
Posavje - Studia Brežice. Po 
vzdušju v dvorani bi lahko no
sila tudi kakšno bolj intimno 
ime, saj je prikazana glasba 
izpod okenca prešla v vsako 
srce. Prireditev so prenašali 
tudi po radijskih valovih. 

Dvanajst priznanih ansamblov 
narodnozabavne glasbe je gle
dalcem in poslušalcem ob radij
skih sprejemnikih pričaralo vse 
uspešnice, ki so jih v akciji Stu
dia Brežice izbrali zvesti poslu-
šaci. K vzdušju v dvorani, lahko 
trdim, da tudi ob radijskih spre
jemnikih, so veliko prispevali 

gostje večera Alfi Nipič s svojimi 
muzikanti in novi humoristični 
par Jože Galič in Miro Kline, ki 
sta sicer oba uspešna glasbeni
ka. S svojimi vragolijami, besedo 
in glasbo sta navdušila in pripra
vila do smeha vsakega gledalca. 
Voditelj Srečko Pavkovič je 
opravil svoje delo profesionalno, 
ob tem pa za nagrado dal in tudi 
dobil toliko poljubčkov, kot jih 
verjetno še svoj živi dan ni, vsaj 
ne od toliko dobrih in prijetnih 
pevk. 

Upajmo, da se bo lojtrca na
daljevala tudi v naslednjo sezo
no. Gledalci bi se zagotovo želeli 
naslednje leto ponovno srečati 
in doživeti še kakšen lep večer. 
(Toni) 

OPREMA DESIGN KRŠKO 
C. 4. julija 157, Krifoo tel.: (0608) 22-330 

NUDIMO VAM VSE VRSTE POHIŠTVA, PO NAJ -
UGODNEJŠIH CENAH. 
OBIŠČITE AU POKLI
ČITE NAS IN SE 
PREPRIČAJTE O 
NAŠI UGODNI 
PONUDBI. 

TEL.:(O608) 22-330 

Husic box nagrajuje 
CD novosti: Dtone Temple Pilots - Iz Gradsidus Melodies, 

Stereo MC 'S - Connecteed, Green Day - Dookie, Kreslin in 
Maji bogovi, Led Zeppelin - Remaster the Best of 2 CD. Alen 
Vitasovič - Gušti su gušti, The Sisters of Mercy - Vision Thing, 
Alice in Chains - Jar of Flies, Leonar Cohen - The Future, Joe 
Cocker - Live, Soul Asvlum - Grave Dancer Union, Sound 
Garden - Superanknovvn, lggy Pop - Blah, Blah, Blah. 

Nagradno vprašanje: Kako se imenuje pevec skupine 
Pearl Jam? Nagrada za pravilni odgovor: koledar skupine 
Iron Maiden za leto 1995. Rešitve pošljite do sobote, 6. 
maja, na naslov Naš glas, CKŽ 23, Krško s pripisom "Music 
box nagrajuje. (Galex) 

V današnjem prispevku se bom dotaknila nekaterih najpogo
stejših napak, ki nastanejo pri šivanju kril. Ko model naredimo 
do prve mere, že vidimo prve napake: 
- če je krilo v celoti preširoko ali preozko, ga popravimo na 

stranskih šivih. 
- če se med boki in pasom pojavijo gube, je potrebno popraviti 

všitke. Te skrajšamo in jih tudi zožamo. 
- dolžino krila popravimo tako, da odrobim rob, ga očistimo, 

polikamo, označimo novo dolžino, pri občutljivejših modelih 
na rob nalepimo centilin. S spenjalnim šivom rob spnemo, 
nato ga s slepim skritim šivom ročno izdelamo, nazadnje pa 
model še polikamo. Pri daljšanju krila na rob lahko prišijemo 
trak in tako krilo maksimalno spustimo. 

- popraviti je potrebno tudi podlogo. 
- Če je gotovo krilo preozko v pasu, je potrebno spustiti všitke 

in jih istočasno skrajšati; krilo razširimo tudi na stranskih 
šivih. Potrebno je še podaljšati pas na spodnji strani. 
Pa še nekaj modnih zakonitosti za krila: 

- v prihajajoči sezoni se bomo pojavljale na ulici v ozkih in še 
vedno kratkih krilih. 

- ozka na .gumbe z lepo pokritimi koleni. 
- široka, tanka, prosojna in zelo dolga. 

Kaj pa barve za prihajajočo sezono? V modo prihajajo žive 
močne barve: rdeča, zelena, pa modra, rumena, peščena; manj
kalo pa ne bo tudi črne. Krila pa so v glavnem enobarvna ali 
pa karirana. Vida Hiršelj 
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Kvenca: 
96,7 MHz 

105,2 MHz 
Naše oddaje 

lahko poslušate vsak dan 
med 15. in 19. uro, 

ob sobotah med 15. in 24. 
in ob nedeljah od 10. ure dalje. 

Še vedno brez naslova 

petek, 14.4. 
Današnji dan bi lahko bil "sve

tovni dan ribe". 100% sem, da 
se v povprečju na današnji dan 
poje največ rib. Na post sem bil 
opozorjen takoj zjutraj, ko sem 
še čisto nedolžno, bolj iz nava
de, odprl hladilnik. 

OK, torej danes ni mesa... kaj 
pa zdaj... si lahko vzamem pa
šteto??!!!?? To je bil moj biser 
dneva, čeprav se ni nihče na
smejal. Za kosilo nisem jedel rib, 
temveč gobe; zanalašč, tako da 
se človek malo razlikuje od stan
dardnih prijemov. Zakaj kar na
prej pišem o hraani? 

Kakor da bi bilo slučajno, se 
mi za oddajo napoveta dve sku
pini slovenskega slovesa: Avia 
Band in Victory. Sicer bi rajši po
hvalil prve, vendar moram pri
znat, da so se Victory tokrat ve
liko bolj izkazali; in imeli so nekaj 
takšnih, ki so že mejile na... ne 
vem kaj, čeprav je to oddaja z 
visoko toleranco. 

sobota, 15.4. 
Debata, ki poteka cel dan na 

vsakem koraku: kdaj se lahko 
poje "žegen", danes ali šele ju
tri? In to debato navadno odpre
jo tisti, ki se jim še sanja ne, da 
je potrebno "žegen" tudi žegnat. 

kajti če ga ne, potem to ni "že
gen". Uff, kako zapleten stavek. 
Vem, da je greh, če delaš za 
praznike, še večji greh je, če v 
to napelješ še ostale. Torej sem 
grešil, in to trikratno. Biljano in 
Balkija sem "prisilil", da smo 
snemali reklame. Ne vem, kako 
nam je uspelo, vendar se naš 
pogovor ni navezoval na jajca in 
šunko. 

nedelja, 16.4. 
Nedeljsko-velikonočna šala: 

Kaj je bilo prej, kokoš ali jajce? 
Ne prvo in ne drugo, najprej je 
bil petelin. 

ponedeljek, 17.4. 
Podaljšana nedelja, tako bi 

lahko poimenoval današnji dan. 
Moški in ženske že tarnajo, kako 
da so se zredili čez praznike, in 
kaj šele bo, saj praznikov še ni 
konec. Po oddaji sva z Balkijem 
povabljena na rojstni dan v Gub-
čevo ulico v Krškem. Najprej ni
sva verjela, da res slavijo rojstni 
dan, a so naju kasneje na silo 
prepričali. Ko sva vstopila v sta
novanje, sva opazila, da so se 
izobraževali, gledali so izobraže
valni program na angleškem sa
telitskem programu, malo je bilo 
čudno, ker je izobraževalni pro
gram potekal v italijanskem jezi
ku. Osebno sem bil malo jezen, 
ker so televizijo takoj ugasnili, 
Balkija pa izobraževanje tako ali 
tako ni zanimalo, saj se je takoj 
obesil na akvarij in navezoval sti
ke z ribami. 

torek, 18.4. 
Od jutra me spremlja občutek, 

da je danes ponedeljek in da je 
milijon stvari, ki jih moram uredit. 
Vendar občutki niso vedno pra
vilni. Vzamem si še en dan "do
pusta" in brrmm, brrmm v Ljub
ljano. Kreslin me najprej vpraša, 
ali sem kje na poti srečal dež, 
nekaj je posadil in se mu ne da 
zalivat. Tako kot vi, si tudi jaz 
nisem mislil, da se Vlado ukvarja 
tudi z vrtičkarstvom. Lani mu je 
najbolje uspela špinača. Kot 
glasbeniku, ki ga najbolj cenim, 
sem prvič v celoti zavrtel "moj" 
komad. Ni mi všeč, je pa dobro 
narejen; takšen je bil njegov ko
mentar. Na poti domov je začelo 
deževati. Ustavil sem enemu av-
toštoparju, nakar sta izza vogala 
prišla še dva. Pot sem nadaljeval 
sam in celo pot me je zanimalo, 
ali so koga dobili na finto. 

sreda, 19.4. 
Neka stranka me povpraša, 

kolikšna je cena Janje Zupan -
miss Slovenije; radi bi jo imeli 
na svojem razstavnem prostoru 
v času sejma, pa ne avtomobil
skega v Ljubljani, temveč na 
glasbenem v Celju. V telefon
skem razgovoru z Janjo lahko 
izvem, da je punca kar polno an
gažirana in da prognoze, da ne 
bo imela toliko dela kakor lanska 
miss, ne držijo. Prav zaradi za
sedenosti na sejem ne more. 

Čisto po naključju odigram 
vlogo avtoprevoznika in iz Nove
ga mesta za "Kino servis" Breži

ce pripeljem dva filma. Prav do
bro se mi zdi, da bom lahko re
kel: "Če ne bi bilo mene, filma 
"Barva noči" ne bi mogli gledat." 
Kot nagrado za dobro opravlje
no prevozništvo si lahko še dru
gič ogledam film "Forest 
Gump". Mnogim je neumno gle
dat film dvakrat. Zakaj? Pesmi, 
ki je dobra, tudi ne poslušam 
samo enkrat, ampak si jo vrtiš 
non-stop. 

četrtek, 20,4. 
V kafiču mi natakarica vrne 

4.000 tolarjev premalo, to ugo
tovim šele v drugem kafiču, ko 
je zopet potrebno plačat. Iz 
Ljubljane me pokliče ena Darja, 
najprej sem pomislil, da me zo
pet kdo podpušča. Izkaže se, 
da nimam prav. Darja je bivša 
"spikerica" Poslovnega vala, s 
katerim se je skregala in sedaj 
želi sodelovati z mano. Malo le 
je presenetila. Dobila me je na 
levi nogi, saj nisem znal tako hi
tro reagirat, kot je njej uspelo 
hitro govorit. Prav zato se dogo
voriva za "miting resnice", točno 
opoldne na sredini poti, torej v 
Novem mstu. Iz zanesljivih virov 
sem izvedel, da je tokrat dan D 
pred vrati, kaže na to, da bo di
skoteka Pacific še v tem mesecu 
resnično zamenjala lastika. Ven
dar to ni nič kaj takšnega, veliko 
bolj me začudi informacija, da 
jutri po dolgem času odpira di
skoteka Maksimiljan v Dobovi. 
(Edi) 
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Očitno je Pasesliši ena bolj branih rubrik v našem cajtengu. 
Mnoge javne ustanove imajo po novem "predalčke za pritožbe 
strank", ki pa ponavadi bolj malo zaležejo. Če pa koga malo za 
šalo malo zares pošpičimo v Pasesliši, se takoj vsi urneje zasukajo. 
Le tako naprej! 

Glasovanje v radeškem občinskem svetu se je največkrat končalo 
z izidom 10 : 5 za Zvezo. Pomembnejše odločitve, kot je npr. 
sprejem statuta, pa se lahko sprejmejo le z dvotretjinjsko večino, 
kar pa v trenutni postavi svetnikov najbrž ni mogoče. Pa ne zaradi 
svetnikov, ampak zaradi nepripravljenosti "večine", da vsaj v neka
terih zadevah upošteva mnenje "manjšine". Torej, tudi manjšina je 
lahko večina, to v radeški Zvezi že dobro vedo. 

Ko je predsednik radeškega občinskega sveta Matjaž Han pre
števal glasove za in proti, se je res velikokrat zmotil. Čigavega glasu 
ni in ni hotel prešteti, niso ugotovili. Je pa predsednika takole 
posvaril župan Janez Zahrastnik: "Matjaž, ja saj ne šteješ!" 
M. Han: "Kako ne štejem? 9 : 6 je, če se ne motim." 
"Ja, ne šteješ! Ni 9 : 6, ampak je 10 : 5," se je jezil župan. 

Cuzanje gostov. Vsekakor drži dejstvo, da si turistični delavci 
prizadevajo od gosta - turista izvleči čim več. Denarja. Zato so 
turistične aktivnosti naravnane tako, da se ponudi čim več. Vse 
lepo in prav. Vendar pa je gost včasih upravičeno nezadovoljen. 
Promocijske ponudbe ne potrjuje dejansko stanje. Delavci v turizmu 
pa bi gosta še vedno radi "scuzali". Tudi zavajanje je lahko "cuza
nje". Pa brez zamere. 

Kakšni turisti? V mnogih državah za turiste štejejo vse tuje 
državljane, ki prestopijo njihovo državno mejo. Poslovneže imenu
jejo poslovni turisti, nakupovalce shoping turisti, prave turiste pa 
kar turisti itd. Vprašanje pa je, kako poimenovati tiste tujce, ki 
pridejo v državo z drugimi nameni. Na primer ruske prijeteljice noči, 
pa turške trgovce z "moko"... Mogoče bi bilo dobro, da so poime
novani kar kot tujci za popestritev že tako pestrega življenja, ki ga 
živimo. 

Ko so po končani seji sevniškega občinskega sveta njegovi 
člani debatirali, izmenjavali stališča in mnenja, se je zdelo prepriče
vanje enega svetnika zelo znano tistemu izpred nekaj let in desetletij: 
"Vi ne veste nič, vi ste premladi, vi ne veste nič! Jasno! Tako bo, 
kot bom rekel jaz! Vedno je bilo tako in tako bo tudi tokrat!" 
"Seveda, direktor," so se vljudno vdali mlajši sevniški svetniki. 

Ker je Loka pri Zidanem Mostu resnično odrezana od sveta, so 
se sevniški svetniki odločili, da izpeljejo eno od prihodnjih sej ob
činskega sveta prav v tem kraju. Tako bodo pokazali, da jim ni 
vseeno, kje in v kakšnih razmerah živijo njihovi soobčani. Z avtobu
som se v Loko žal ne da priti (na sejo v Zabukovju se je večina 
svetnikov pripeljala z avtobusom), zato se bodo v skrajno zahodno 
KS odpeljali kar z vlakom. Na truc! 

Kaj je turizem in kaj kultura, v bližnjem turistično-kulturnem kraju 
nekatei nikdar ne bodo hoteli vedeti. Tako je neki pomembnež v 
upravnem telesu nekega kulturi namenjenega hrama izjavil, da bi 
mu zadeva dosti bolj prav prišla za skladišče. Kakšna je razlika 
med semenskim krompirjem in umetniškimi prireditvami? Ni je: 
oboje je - kultura! 

V Kostanjevici imajo samo en kontejner za odpadke, pa še ta 
stoji pred vhodom na pokopališče. Torej sploh ni čudno, da ljudje 
smeti in kosovni odpad odlagajo kar vsepovsod. Morda bo tudi ta 
edini kontejner postal turistična znamenitost! 

Šušlja se, da naj bi naziv managerja leta v Posavju po mnenju 
strokovne komisije pri OGZ Posavja dodelili direktorici podjetja 
Kostak Krško, Silvani Moser. Nekateri posredni in neposredni kon
kurenti, pa tudi drugi, ki so morda mislili, da se lahko potegujejo 
za ta laskavi naslov, se sprašujejo in komentirajo: "Kako to? Kaj v 
Krškem in celem Posavju res ni uspešnejše firme, kot je Kostak? 
Kje so pa drugi? Kaj se res nikjer več nič ne dela?" 

Zimsko spanje, podaljšano v pomlad, je pri medvedih redkost, 
je pa skoraj pravilo pri Hermanu Kuneju, nekdanjem predsedniku 
IS Krško. Tudi na zadnjem zboru senovskih rudarjev je tako vztrajno 
kinkal in "globoko razmišljal", da so mnogi udeleženci kljub zelo 
vroči temi nehote zazehali. Upajmo, da je slišal vsaj kakšen predlog, 
protest ali zahtevo rudarjev, ki bi jih moral prenesti za ta namen 
ustanovljeni vladni komisiji. 2al tudi od tam novice potrjujejo, da 
preveč "premišlja" in premalo govori. Res je molk zlato, vendar je 
v tem primeru zlo, zato ga bo moral župan vsaj opozoriti ali pa 
poslati koga drugega. 

Zakaj so modne revije nenadoma tako siiilno zanimive? Gledat 
jih hodijo tudi pripadniki "jačjega" spola, in to zelo radi. Fora je v 
tem, da v diskotekah nimajo pravih garderob za manekenke in se 
morajo te preoblačiti za provizoričnimi stenami - vedno pa se iz 
kakega kotička "vse vidi". Tako je bila zadnjič v Pacifiku na galeriji 
strašna gneča... 

Na seji radeškega občinskega sveta smo tudi izvedeli, da je 
župan Janez Zahrastnik na to mesto izvoljen do svoje smrti, kar je 
bila zelo duhovita ugotovitev pradsednika Hana. Župan je zelo 
zainteresirano spremljal dogajanje na "bojnem polju", kmalu pa se 
je zopet zaslišalo: "Prideš jutri na pogreb?" 
"Ja, koga bojo pa pokopali?" 
"Kaj ne veš, župana vendar?" 
Seveda se je temu nasmejal tudi župan. 

"Kako ne pristanete, da bi župan svoje delo opravljal poklicno," 
je člane sveta iz opozicije vprašal predsednik Matjaž Han in nada
ljeval: "Ko bo župan jutri umrl, in bo na njegovo mesto prišel nekdo, 
ki bo star petintrideset let, mu ne boste mogli reči, ti pa že ne boš 
opravljal svojega dela poklicno." 
"Bomo, bomo," so zatrdili iz manjšine. 

Demolišnov pa ni bilo 

A je to* Pelska malca 
in KUf Gas 

FUK-ov prvi koncert 

Brežice, 21. aprila - Forum ustvarjalcev kulture Brežice, ki 
med drugim šteje že okrog 400 članov, je organiziral v Brežicah, 
v bivšem domu JLA, prvi koncert. 

smo že pisali nekaj številk nazaj. Sledili so Polska malca, ki so tik 
pred izdajo nove kasete. Na koncu pa še KUT Gas, kjer je moral 
tudi Rudi Strnad prijeti za kitaro, saj Demolišnov kitarist igra tudi 
pri njih. 

Zaključilo se je z Gasovo verzijo Proud Mary, tik pred polnočjo 
in nič več, čeprav še kakšen komad ne bi bil odveč, a imeli so 
dovoljenje le do polnoči. Tudi to je nekaj, po prvi varianti naj bi 
koncert trajal le do 22. ure. (Cole) 

D*SeQTEQO£ 
Prva je nastopila skupina A je to iz Čateža 

Najprej je bilo rečeno, da bo na koncertu nastopila tudi skupina 
Demolition, vendar niso nastopili zaradi smrti v družini enega od 
članov. Govori pa se, da bodo nastopili v istem prostoru čez kakšnih 
štirinajst dni. Najprej je začela čateška skupina A je to, o kateri 

Polska malca z odličnim pevcem Milošem (našim karikaturi
stom). 

Dobova, 21. aprila - V prepolni diskoteki Paradiso je minuli petek 
z bendom v živo nastopil Alen Vitasovič in pripravil pravšnjo veselico, 
ki se je zaključila šele v zelo zgodnjih sobotnih jutranjih urah. Mnogi 
obiskovalci diskoteke so menili, da je bil Alen res prava osvežitev 
za lep petkov večer. Prijatelje diskoteke obveščamo, da bo v petek, 
28. aprila, v Paradisu gostoval Boris Novkovič, v nedeljo 30. aprila, 
pa skupina E.T. (dama) 

Nagradna križanka SALONA KATARINA 
Sponzor tokratne križanke je 

SALON KATARINA iz Krškega, 
kjer si lahko po želji uredite mod
no pričesko. V salon so poleg 
žensk vabljeni tudi moški, mod
no pa poskrbijo tudi za najmlaj
še. Pričakujejo vas vsak dan od 
7. do 19. ure, ob sobotah od 6. 
do 13. ure. Vabljeni! 

SALON KATARINA bo za 
pravilno rešeno križanko podaril 
dve nagradi: 1. trajna pričeska 
in 2. modno striženje. Rešene 
križanke pošljite na naslov: NAŠ 
GLAS, CKŽ 23, 68270 KRŠKO, 
najkasneje do sobote, 13. maja 
1995. 

Rešitve križanke iz trinajste 
številke - Geslo: ZLATI M, ZLA
TARSKI ATELJE. Po vodoravnih 
vrstah: KARAT, IRADA, ZLATI 
M, ZALOG, ZA, KOBALT, VO, 
AR, LINDA EVANS, AD, ATLETI
NJA, PIR, AJD, TAEL, AJA, 
REAL, JLA, KAS, NEUPER, 
PRASKET, RENI, PARTIJA, 
ARIH. 

Petnajstim, ki so pravilno rešili 
nagradno križanko iz trinajste 
številke, bo zlatarski atelje ZLATI 
M pri nakupu ali popravilu zlata 
oziroma nakupu ure podaril 10-
odstotni popust. Nagrajenci so: 
Vida Peteline iz Artič, Stanka 
Špegel z Blance, Griška Maric, 
Mitja Robek (oba iz Brestanice), 
Roman Predanič mL, Matjaž Fi-
lipič (oba iz Brežic), Dejana Pi-
perski iz Kostanjevice na Krki, 
Ivanka Hvala, Ivanka Čučnik, Jo
žica Germek, Kristina Zagorc, 
Nataša Bogovič (vse iz Krškega) 
in Franc Jelenko s Senovega. 

Rešitve križanke iz štirinajste 
številke - FAMILY KORANDO, 
MUSSO. Po vodoravnih vrstah: 

KALAM, ATIKA, TOPER, FAMI-
LY, KER, CAL, PARAMO, ZDA, 
ABAŽUR, AR, PM, Dl, ISAR, OR
LE, AT, OSNA, BALL, LUG, 
ODALISKA, ERAR, OBERTAS, 
CALI, EL. OTA. 

Avtosalon SSANG YONG bo avtoradia prejme Polona Zlob-
za pravilno rešeno križanko po
daril tri nagrade: avtoradio s ka
setofonom prejme Frančiška 
Kovačič, Loče 13 A, Dobova; 
50-odstotni popust pri nakupu 

ko, Gazice 14, Cerklje ob Krki; 
20-odstotni popust pa bodo pri 
nakupu avtoradia odobrili San-
dri Lileg s Cankarjeve 1 v 
Krškem. 
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Izgnanci zadovoljni 
Krško, aprila - Kot smo izvedeli od nekaterih predstavnikov 

Društva izgnancev Slovenije, so izgnanci zadovoljni, ker je Državrii 
zbor v drugem branju sprejel in potrdil Zakon o žrtvah vojnega 
nasilja brez večji pripomb in brez dodatnega spreminjanja njegove 
vsebine. Zadeva seveda še ni dokončna, zato so izgnanci pred 
tretjim branjem v parlamentu zelo previdni, ko pravijo, da velja šele 
dokončna odločitev DZ, pa tudi po njej je so še vedno možne razne 
oblike zavlačevanja in nagajanja, kot je bilo to tudi že mnogokrat 
do sedaj, (dama) 

Čistilna akcija po Krki 
Kostanjevica, 22. aprila - Ob dnevu Zemlje je Ribiška družina 

organizirala čistilno akcijo na Krki in njenih bregovih od Mršeče 
vasi do izliva Sušice v Podbočju. Akcija je^ispešno tekla, saj jim 
je uspelo nabrati kar štiri zabojnike odpadkojr (zabojnike je pripravil 
Kostak). Tako je Krka spet očiščena, odpadkov pa je bilo več kot 
pred dvema letoma. 

Čistilne akcije se je udeležilo več kot 40 članov Ribiške družine. 
Na občnem zboru so sklenili, da bodo morali člani, ki se akcije niso 
udeležili, to nadomestiti z denarnim prispevkom v višini 2.500 SIT. 
(Lea) 

Občinska pevska revija 
Sevnica, 22. aprila - Po letu dni so se pevci zopet zbrali na že 

tradicionalni občinski pevski reviji v sevniški kulturni dvorani. Sode
lovali so člani moške vokalne skupine Svoboda iz Krmelja, vokalne 
skupine Corona iz Boštanja, MePZ Jutranjka, MePZ Lisca ter MePZ 
Primož Trubar iz Loke. Revije pa se zaradi odsotnosti enega od 
članov ni udeležil MPZ Jurij Dalmatin. Obiskovalci sicer dvorane 
niso napolnili tako kot nedavno na koncertu MePZ Primož Trubar, 
tisti pa, ki so se le odločili priti, gotovo niso bili razočarani. (T.S.) 

Marinka Fric-Kunc se predstavlja 
Senovo, aprila - V okviru akcije Za sodobnejšo šolo bo zadnja 

prireditev, na kateri se bo predstavila pisateljica Marinka Fric-Kunc. 
Predstavila bo svoj literarni opus s poudarkom na najbolj svežem 
delu "Borboleta". Prireditev bo 5. maja ob 19. uri v avli Doma XIV. 
divizije na Senovem. Ljubitelje literature in prijatelje šole vabijo, da 
se udeležijo tudi te, zares zadnje prireditve Za sodobnejšo šolo v 
tem šolskem letu. (Toni) 

Kmalu nova razstava v galeriji Hamer 
V galeriji Hamer v Slovenski vasi bo 4. maja ob 18. uri otvoritev 

nove razstave z naslovom "Utrinki gotskega stenskega slikarstva". 
Galerija Hamer bo razstavo pripravila skupaj z Restavratorskim 
centrom republike Slovenije in akademskim slikarjem Ivanom Bo-
govčičem. Otvoritev bosta z glasbenim nastopom popestrila brat 
Bernard Rajbar, cistercijan, in Marko Okorn. (Božidar Zore) 

7. otroški extempore 
Kostanjevica, 21. aprila - 57 učencev iz devetnajstih šol posav

ske regije in sosednjih občin se je s svojimi mentorji udeležilo 7. 
otroškega extempora. Likovno ustvarjanje je potekalo v glavnem 
na kostanjeviškem otoku, kjer so mladi likovniki upodabljali portale 
in pročelja hiš, saj je kostanjeviška arhitektura stara in zelo zanimiva. 

Vsaka šola je sodelovala z dvema ali tremi udeleženci, ki so slikali 
na temo Naš boljši turistični jutri, in sicer na papir do velikosti 50 
X 70 cm, likovna tehnika pa je bila laviran tuš. Otroški extempore 
je le delček programa, ki so ga pripravili v okviru počastitve prazno
vanja dneva šole OŠ Jože Gorjup. (Lea) 

Športni dan podružnične šole 
Orehovica, 19. aprila - Učenci in učiteljice podružnice šentjemej-

ske osnovne šole so se v sredo odpravili na malo drugačen izlet 
kot ponavadi. Športne dni so do zdaj preživeli v bližnji okolici šole, 
tokrat pa so šli v Novo mesto na vlak do Višnje Gore in na pohod 
na Polževo. Otroci so bili navdušeni! (nic) 

Izlet v Prekmurje 
Krško, aprila - Društvo podeželske mladine Krško organizira 

strokovno-razvedrilni izlet v Prekmurje, kjer si bodo po programu 
ogledali: vinsko klet v Gornji Radgoni, kmetijo z dopolnilno dejav
nostjo peke kruha, živinorejsko kmetijo in na koncu imeli kosilo na 
turistični kmetiji Mihaele Tremelj, kjer bo mogoča tudi degustacija 
vin. Izlet bo v petek, 28. aprila, odhod ob 6. uri. Cena izleta je 2.200 
SIT. Prijavite se lahko na Kmetijski svetovalni službi, pri Karolini 
Požun in Janji Pirnar. Vabijo, da se izleta udeležite v čim večjem 
številu. (Toni) 

Nov bencinski servis v Dobovi 
Dobova, aprila - Krajani Dobove že težko pričakujejo skorajšnje 

odprtje prvega bencinskega servisa v Dobovi, ki ga je zgradil Petrol. 
To naj bi se zgodilo okrog prvega maja, počakati je treba le še na 
tehnični pregled. Tako se bo izpolnila dolgoletna želja Dobovčanov, 
ki bodo ob bencinskem servisu dobili še okrepčevalnico in lokal 
Elektrotehne. (Galex) 

i Borut Mokrovič, direktor iatešHih Term: 

"Kako zadovoljiti gosta in hkrat i 
zagotoviti korist podjetju?! 

To so vprašanja, ki si jih nenehno zastavljamo vsi udeleženci seminarja o kakovosti." 

Čatež, 20. aprila - Terme so 
bile gostitelj desetdnevnega 
seminarja, ki je potekal na rav
ni Nacionalnega turističnega 
združenja Slovenije. Zbrani so 
se pogovarjali o vsem, kar lah
ko pripomore k dvigu kakovo
sti turizma in gostinstva, od 
temeljnih storitev do marke-
tinških prijemov, načinov vo
denja in motivacije, finančne 
kontrole in izračunov za dose
ganje večjega profita ter us
tvarjanja turističnih destinacij. 
Razen vodilne skupine iz Term 
so se seminarja udeležili še di
rektorji in njihovi sodelavci iz 
Krkinih zdravilišč, Rogaške 
Slatine, Laškega in Portoroža. 

Skupno je bilo v Termah 23 
slušateljev seminarja, Združenje 
pa že načrtuje nadaljevanje izo
braževanja, ki bo tokrat v Porto
rožu. Usmerjeno bo v manage-
ment hrane in pijače. Novinar
jem so gostitelji iz Čateža pred
stavili svoj seminar in nekatere 
njegove udeležence na današnji 

Od leve: Borut Mokrovič (Terme Čatež), Janez Širše (predsednik Nacio
nalnega turističnega združenja), Harald Hafner (predavatelj za turistični 
marketing iz Avstrije) in Roman Matek (Zdravilišče Laško), sicer udele
ženci desetdnevnega seminarja o kakovosti, na tiskovni konferenci. 

tiskovni konferenci. Tu smo iz
vedeli, da poteka srečanje v so
delovanju s strokovnjaki iz avs
trijskega združenja. Po besedah 
Haralda Hafnerja, ki je slušate

ljem v Termah predaval o turi
stičnem marketingu, je turizem 
edino, v čemer lahko Avstrija 
tekmuje z ostalimi državami in 
je pri tem tudi učinkovita, saj se 

v tej panogi uvršča med pet naj
močnejših v. svetu. Turistični 
proizvod države je treba graditi, 
Avstrija ima pri tem tradicijo in 
izkušnje, zato lahko posreduje 
oboje tudi Slovencem. Po nje
govem prepričanju je pri kako
vosti najpomembnejši miselni 
preskok v glavah ljudi in zavest, 
da mora imeti slovenski turizem 
slovensko obeležje. Ljudje bodo 
zaradi tega prihajali sem. 

Dipl. ing. Borut Mokrovič, di
rektor čateških Term: "Manager-
ji vedno iščemo potrditev pravil
nosti svojih odločitev, zato tudi 
verjamemo v koristnost izmenja
ve izkušenj." Mag. Roman Ma
tek. direktor zdravilišča v La
škem: "Terme v Laškem so bile 
doslej v javnosti znane pred
vsem kot rehabilitacijski center. 
Prepričan pa sem, da imamo 
dovolj znanja, izkušenj in ambi
cij, da bomo lahko izkoristili svo
je naravne danosti kot prednost 
in da uspeh ne more izostati." 
(Ika) 

Novinarska konferenca 
Uspešno zaključili 
. obratovalni ciklus 

Tiskovne konference sta se udeležila glavni direktor 
Nuklearne elektrarne Krško Stane Rozman in njegov 

namestnik Josip Aralica 

Krško, 20. aprila - Minuli te
den se je končal 11. gorivni 
ciklus, sledil pa mu bo predvi
doma dvainštiridesetdnevni 
remont, katerega glavni na
men je zamenjati 36 od 121 
gorivnih elementov in redne 
remontne aktivnosti, ki vsebu
jejo preglede in popravila 
opreme ter nadzorna testira
nja, predvsem varnostnih 
komponent. V začasnem skla

dišču NSRAO (nizko in srednje 
radioaktivni odpadki) je tre
nutno vskladiščenih 9.825 so
dov. 

Kot je dejal glavni direktor 
NEK Stane Rozman, je namen 
tiskovne konference preko me
dijev podati zgoščeno informa
cijo o obratovanju elektrarne v 
obdobju med dvema remonto
ma (30.9.1994 do 22.4.1995). 
Med naštetim, kot specifičnost 

Sveta birma v cerkvi 
sv. Ruperta na Vidmu 

Videm, Krško, 23. aprila - "Letos mineva 900 let obstoja videm-
ske župnije, pred sto leti so zgradili današnjo cerkev sv. Ruperta, 
prav tako pa se spominjamo časa izpred petdesetih let, ko so se 
začeli vračati izgnanci, pregnanci in preseljeni, ki jih je bilo prav na 
področju današnje videmske dekanije največ," je v pridigi pred 
obredom med drugim povedal mariborski pomožni škof, g. Jože 
Smej. (dama) 

tega remonta, izstopajo načrto
vani pregledi reaktorske posode 
in vseh gorivnih elementov z ul
trazvočno metodo, ter pregled 
cevi uparjalnikov in penetracij 
reaktorske glave z metodo vrtin-
čnih tokov. Opravili naj bi bil tudi 
remont stikališča in dizelskih 
agregatov. 

Po besedah direktorja je bil 
prejšnji remot kvalitetno izvršen, 
zato je bilo obratovanje elektrar
ne stabilno in zanesljivo. Planira
ni fizični obseg proizvodnje je bil 
presežen in v odstotkih znaša 
4,75%. V obdobju med obema 
remontoma je bila elektrarna le 
enkrat zaustavljena in sicer 
30.3.'95, (avtomatska zaustavi
tev), trajala pa je petnajst ur. 

Glavna značilnost vsakega re
monta je tudi določeno število 
modifikacij ali izboljšav. V leto
šnjem remontu bodo izvedene 
naslednje modifikacije: 
- nadaljevanje zamenjave pro

cesnega informacijskega si
stema, 

- vgradnja sistema AMSAC -
dodatnega varnostnega si
stema za aktivacijo nekaterih 

varnostnih funkcij ob izpadu 
elektrarne, 
izboljšanje protipožarne zaš
čite, 
zamenjava potujoče rešetke 
na odjemu hladilne vode iz 
Save, 
izboljšava stroja za menjavo 
goriva, 
vgradnja dodatnih radiacij
skih monitori« 
nekaj manjših izboljšav. 

Na remontu pričakujejo po
leg zaposlenih tudi udeležbo 
približno 500 domačih in tujih 
izvajalcev, elektrarno pa bodo 
inana omrežje ponovno pri
ključili predvidoma 2. junija 
1995. (dama) 

Jurjevanje na Zdolah 
Kres, cvrtje z 2.000 

jajci , srečelov... 
Zdole, 23. aprila - Turistično-hortikulturno društvo Zdole je 

tudi letos organiziralo tradicionalno jurjevanje na Zdolah. 
Začelo se je že zelo zgodaj, in sicer ob 5. uri s kresom. Nadaljevalo 

pa se je s pripravo cvrtja, kjer spečejo približno tristo jajc naenkrat. 
In če grete na Zdolah k drugi maši, lahko po njej že okusite slastno 
cvrtje, ki ga je tudi letos pekel Martin Živič. Pekarna Papež pa je 
za k cvrtju dala 800 kajzeric. 

Več kot osemdeset birmancev vseh starosti je prejelo sveto 
birmo mariborskega pomožnega škofa. Na sliki: častni kanonik 
in dekan, g. Janez Zorko, mariborski pomožni škof, g. Jože 
Smej in dekan, g. Anton Hribemik v cerkvi sv. Ruperta na Vidmu 

Takole so tekmovali, kdo bo jajce prej spravil v luknjo. Če se je jajce 
razbilo, si imel še eno možnost, če pa je počilo tudi to, si bil diskvalificiran. 

Dopoldan je vse obiskovalce zabaval ansambel Živič iz Boštanja, 
popoldan pa jih je zamenjal trio Sotošek z moderatorjem Ivanom 
Mirtom. Bil je tudi srečelov z 170 nagradami. Tokrat nogometne 
tekme med starimi in mladimi Zdolani ni bilo, tako da smo si od 
družabnih iger ogledali le nekakšen mini golf z jajci, kjer so sodelovali 
predvsem mladi Zdolani. (Cole) 
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Projekt Velika noč 
Ni dolgo, ko se v šoli o cerkve

nih praznikih ni smelo govoriti, 
tudi o veliki noči ne. Toda časi 
se spreminjajo. V 2. razredu, na 
OŠ Dobova, je potekal projekt 
"VELIKA NOČ". V 2.a razredu, 
kjer je učence vodila razredni
čarka Gabrijela Hauer, so bili 
učenci v torek, 11. aprila, razde-

dali še list petršilja ali regrata in 
jih kuhali med čebulinimi lupina
mi. Tretjo skupino je vodila Vida 
Žniderič. Tu so učenci s tempera 
barvami poslikavali kuhana jaj
ca. V četrti skupini je za red in 
disciplino skrbela Branka Kova-
čič, učenci pa so jajca spremi
njali v Piko Nogavičko, razbojni-

Dan Zemlje na sevniški 
osnovni šoli 

Toliko raznih "dnevov" smo 
že imeli, nekaj prav posebne
ga pa je bil letošnji dan Zemlje. 
Lotili smo se dela z zavihanimi 
rokavi in ga uspešno opravili. 

Že 1. aprila so se osmošolci 
odpravili k strugam naših rek, 
kjer so počistili vso navlako, 
ki je kdo ve kako zašla vanje. 
Verjetno je bilo to delo zanimi
vo tudi za mnoge, ki so pripo
mogli k varstvu naravnega 
okolja. Ampak naši osmošolci 
so se res izkazali. Za seboj so 
pustili bregove, ki so v ponos 
Sevnici, čisto slučajno pa so 
slišala pripombo nekoga: "Za 
koliko časa?" No, kakor koli 
že, mladi smo opravili nekaj 

koristnega in upamo tudi 
vzgojnega. Naslednjič smo 
spet očistili šolski park. Mno
go vsega se je nabralo, tudi 
tistega, kar je "slučajno" pad
lo iz naših rok. Šolski park pa 
je sedaj čist in urejen in takšen 
naj tudi ostane! Končno smo 
13. in 14. aprila organizirali 
zbiralno akcijo papirja. Skup
no smo zbrali kar 8.828,5 kg 
papirja. Koliko dreves smo re
šili! Posebej so se izkazali 
učenci 3. c razreda, saj so 
zbrali kar 662 kg. Ponosni smo 
na vse, kar smo opravili, in 
prepričani smo, da bomo v pri
hodnje še uspešnejši. 

Simona in Bojan, 
3. razred OŠ Sevnica 

Ijeni v štiri skupine. Vsako skupi
no pa je vodila ena mama. V prvi 
skupini je učencem pomagala 
Jasna Vogrin. Tu so učenci že 
dan prej jajca izpihali in jih nato 
okrasili. Nanje so nalepili maka
rone, za lase so uporabili blago, 
oči so bile iz popra. Okrašene 
so postavili na spete papirnate 
role, eden se je celo hladil v pal-
mini senci, palmo pa so naredili 
iz škatle od jajc. V drugi skupini 
pod vodstvom Bojane Polovic 
pa so jajčka barvali. Zavezali so 
jih v nogavico, zraven pa so do

ke, škrate, deklice... Tako se je 
zaključil prvi dan projekta. Na
slednji dan pa sta se oba druga 
razreda, 2.a in 2.b, pod vod
stvom mame Bronje učila izde
lovati butare, ki so sicer značilne 
za Gorenjsko. Seveda pa k po-
raznikom sodijo tudi slaščice. 
Kralj vseh dobrot je bil ogromen 
pleten kuščar z jajcem v ustih. 

Tako sta letošnja druga razre
da na OŠ Dobova, njuni razred
ničarki in vse mame, ki so igrale 
vlogo vodje, zaključili. 
Tanja Verbančič, Mihela Požar 8.b, 

OŠ Dobova 

Sevniški osnovnošolci 
v oddaji Pod klobukom 

Sevnica, aprila - Naslednji mesec ali natančneje 3. maja si boste 
na televiziji lahko ogledali oddajo Pod klobukom, v kateri so tokrat 
sodelovali tudi sevniški osnovnošolci. V marcu je na njihovo šolo 
prispela ponudba Nataše Bončina-Žgavec o sodelovanju v oddaji 
otroškega razvedrilnega programa, ki so jo seveda tudi sprejeli. 
Vendar pa otroci tega sodelovanja niso sprejeli kot razvedrila ali 
zabave, temveč kot resno delo, v katerega so vložili veliko truda. 

%^j|^|iyi i^*M^* 

ZA NAROČNIKE SO MALI OGLASI 
BREZPLAČNI 

TUKAJ BI BIL LAHKO VAŠ OGLAS! 

|:|;U4H!l:IJ-l;M-]!IH!lt->:l 
V času od 19. do 24. aprila so v brežiški porodnišnici rodile: 

Zdenka Bogovič iz Arnovih sel - Iztoka, Jožica Žabkar s Trške gore 
- Žana, Doroteja Iskra iz Brežic - Dajano, Višnja Behin s Senovega 
- Danijelo in Biserka Erban iz Brežic - Gregorja. Čestitamo! 

Trije tekmovalci, ki so jih izbrali iz petega, sedmega ter osmega 
razreda so se na prej določeno temo (Pika Nogavička) pod vodstvom 
mentorice Jane Uvodič temeljito pripravili in tako ob podpori desetih 
navijačev samozavestno odšli na šesturno snemanje v Ljubljano. 
Bili pa so razočarani, saj, kot pravijo, nasprotna ekipa ni spoštovala 
pravil. Včasih pa le drži, da je pomembno sodelovati in ne zmagati. 
Kako pa se je vse skupaj izteklo, si lahko kmalu sami ogledate. fj.S.) 

Kronika 
Tudi takrat so imeli delavci no

tranjega ministrstva UNZ Krško 
obilico dela. Zabeležili so nekaj 
neuspelih poizkusov ilegalnega 
prehoda državne meje, nekaj ta
tvin, prometnih nesreč, kršitev 
javnega miru in reda... 

Vlomi 
Neznani storilec je 19. aprila 

skozi okno vdrl v stanovanjsko 
hišo I.P. iz Artič. Hišo je v celoti 
pregledal in s seboj odnesel 50 
DEM in več škatel cigaret. S tem 
je lastnika oškodoval za 5.200 
SIT. 

Neznanih storilcev je, kot je 
videti, več. Eden izmed njih je 
19. aprila vdrl, prav tako skozi 
okno, v učilnico drugega razre
da, tokrat OŠ Leskovec, in s se
boj odnesel radiokasetofon. S 
tem je šolo oškodoval za 5.000 
SIT. 

Sicer ne skozi okno, ampak 
tako, da je zvil eno od armatur-, 
nih plošč, je neznani storilec vdrl 
v barako na gradbišču bloka na 
Griču. GIP Pionir Novo mesto in 
TEG Krško je oškodoval za 
200.000 SIT. 

Indijsko konopljo kupil 
v Kopru 

Na MP Dobova je 20. aprila z 
vlakom iz Republike Hrvaške 
pripotoval S.K. iz Celja. Pri mejni 

kontroli so policisti našli vrečko 
s posušenimi deli indijske ko
noplje v teži cca 10 dag. S.K. je 
povedal, da je indijsko konopljo 
kupil v Kopru. 

Šampaneri j i 
•stenic ukrad l i 
protot ip Zlate

ga Karantana 

Bled, 3.4.1995-Po slav
nostni večerji in predstavitvi 
proizvodov je izginila stekle
nica, prototip najdrajžjega 
penečega vina na svetu, 
Zlati Karantan letnik 1990, 
last Šampanjske kleti Istenič 

Vrednost steklenice oce
njujejo na 2.000 USD. Etike
ta je izdelana iz 18-karatne-
ga zlata, v obliki karantan-
skega grba in je ročno delo 
zlatarstva Požun iz Ljublja
ne. Steklenica je klasične 
oblike v škatli iz masivnega 
orehovega lesa, ščiti pa jo 
klobučevina. 

Zlatega Karantana so pri
delali iz najžlahtnejšega vi
na, proizvedli pa so samo 
250 steklenic tega peneče
ga vina. V prodajo ga bodo 
dali 11. novembra 1995, na 
martinovo, ko bo vino staro 
pet let, nam je povedal Miha 
Istenič. (Bojana Balon) 

Kršil lavni red in mir 
Na železniško postajo v Sev

nici so 19. aprila poklicali patru
ljo, ki je ob prihodu vlaka ugoto
vila, da je S.L. iz Štor kršil javni 
red in mir. V sanitarijah vlaka je 
razbil ogledalo. Zaradi nadalj
njega postopka so ga odpeljali 
na PP Sevnica. Tu pa se je S.L. 
pričel neprimerno vesti, postal 
je vse bolj agresiven, prevrnil in 
poškodoval je pisalno mizo. Da 
bi preprečili nadaljnje nemire, so 
ga vklenili, vendar ga to še ni 
umirilo. Vsekakor je njegovemu 
obnašanju botroval alkohol. Na 
PP so ga zadržali do iztreznitve, 
srečal pa se bo tudi s sodnikom 
za prekrške. 

V državo pri Kalinu 
Policisti PP Brežice so 20. 

aprila v Novi vasi legitimirali 
državljana Republike Hrvaške, 
S:B., in ugotovili, da je ilegalno 
prestopil državno mejo, in sicer 
pri gostilni Kalin na Obrežju. 
Vsekakor se bo srečal s sodni
kom za prekrške. 

Vlomil v trafiko 
Neznani storilec je v noči iz 

20. na 21. april vlomil v notra
njost trgovine Tobak Ljubljana, 
izpostava Kostanjevica. S seboj 
je odnesel električno blagajno, 
v kateri je bilo 8.000 SIT, 202 
paketa cigaret in večjo količino 
pisemskih znamk, del vložka ci
lindrične ključavnice ter del alu
minijastega ščita ključavnice, ki 
jo je pri vlomu zlomil. Trafiko je 
s tem oškodoval za cca. 
500.000 SIT. 

STUDIO BREŽICE 
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ROHRBLITZ 
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ClSČENJC VSEH VfcST Ml S Nt H IN 
KANAUZACIJSKIH CEVI 
KANAL TV PMOLtOl 
SESANJE IN ČIŠČENJI POD VODNIM 
PRITISKOM 

ENJEOL 
COiNIH LOVILCEV 

TEL0608/41 616, 81 955 
DEZURSTVO:22 050 

+s Sadje Zelenjava 
& s ko ve c i 

VAM NUDI SVEŽE SADJE 
IN ZELENJAVO PO 

KONKURENČNIH CENAH. 
DAJEMO KOLIČINSKI 

POPUST. 

Šola nI šala 
Člani dopisniškega krožka OŠ Cerklje ob Krki so zbrali nekaj 

svojih misli, kako pokažejo ljudem, da jih imajo radi. 

Mamici pokažem, da jo imam 
rada tako, da jo stisnem k sebi 
in ji kaj lepega povem. Očku 
dam poljubček in ga stisnem k 
sebi ali pa mu povem, da sem 
pisala petko. 

Tanja Smukovič, 3.r. 

Mamico ima zelo zelo rada. 
To ji pokažem tako, da pome
tem, pospravim kuhinjo, poste-
Ijem, pomijem posodo in poma
gam pri pripravi kosila. Sestrici 
včasih povem, da jo imam rada, 
namesto nje zložim čevlje ali pa 
se z njo igram. 

Anita Kodrič, 3.r. 

Zelo zelo imam rada mamico. 
Ona to ve, ker se velikokrat sti
snem k njej. Tudi k očiju se sti
snem, pri sestri pa se zvečer po-
grejem. 

Nena Udovič, 3r. 

Rada imam sestrico Barbaro. 
Ko pridem domov iz šole, se 
zmeraj objameva. Ostalim poka
žem, da jih imam rada tako, da 
sem pridna, da ubogam, da jih 
spoštujem in sem prijazna do 
njih. 

Nuška Pavlovič, 3r. 

Mamici pokažem, da jo imam 
rada tako, da ji kaj lepega po
vem, včasih jo tudi presenetim. 

Anja Videnič, 3r. 

V družini se zelo razumemo in 
se imamo radi. Večkrat se sku
paj zberemo in proslavimo kak
šen praznik. Vsi se zberemo pri 
kosilu in nato se igramo. Veliko
krat jim povem, da jih imam ra
da, včasih jih tudi cmoknem. 

Špela Ravnikar, 4.r. 

Pomlad 
Živel je fantek z imenom Nik. 

Zelo rad je imel cvetlice. Nekega 
dne je hotel ven. Vsedel se je 
na breg in gledal rože. Utrgal je 
trobentico in poskusil, če piska. 
Nato je nabral še več rož in jih 
nesel domov mami. Mama je 
bila zelo vesela. Nik si je naredil 
majhno ikebano. Stekel je ven 
na klop in opazoval sonce in 
zvončke, kako se gibljejo. Zagle
dal je trobentico v zlati oblekici. 

Kim Lah, 2.a. OŠ Krško 

Pomladno sonce 
Fantek je odšel na travnik. Po

mladno sonce je toplo grelo. 
Odtrgal je trobentico in se vse
del na tla. Poleg njega so bile 
vijolice, zvončki in šopek tro-
bentic. Za njim je rasel grm ma-
čic. Trobentica še nič ni trobila. 
Preden je odšel nazaj proti do
mu, je natrgal šopek zvončkov 
za mamico. Na poti domov pa 
je natrgal še trobentice. 

Katja Pečnik, 2.a. OŠ Krško 

Pomlad 
Bil je lep sončen dan. Miha je 

šel na travnik. Sedel je na tla in 
veselo zapiskal na trobentico. 
Na travnik je šel zato, da bi na
bral rože. Sedel je pod grmom 
mačic. Nabral je še več cvetlic 
in jih nesel domov mami. Mama 
je bila zelo vesela. Miha je šel 
nazaj na travnik. Zdelo se mu je, 
kot da mu zvončki pojejo nežno 
pesem. 

Dalia Cerovšek 2.8., OŠ Krško 

Ringaraja in tambaruri 
Očistili smo park 

V ponedeljek smo šli v park pri šoli. Videli smo macesen, smreke, 
breze, ciprese, magnolijo in okrasne grmičke. Vsa narava se je 
prebujala. Opazili smo, da je naš park zelo nastlan s papirji, glaževino 
in cigaretnimi ogorki. Odličili smo se, da ga bomo očistili. Naslednji 
dan smo v šlo prinesli vrečke. Po malici smo odšli v park. Tam 
smo se dogovorili, kaj bo očistila vsaka skupina. Z odpadki smo 
napolnili kar devet vrečk. Ko smo opravili delo, smo se lahko igrali. 
Prosim, ne uničujte našega parka! 

Boštjan Šoba, 2.r. OŠ Krško 

Uspešen nastop 
posavskih osnovnošolcev 

Senovo, 21. aprila - Iz OŠ Senovo nam sporočajo veselo novico, 
da so končno dobili rezultate državnega tekmovanja za zlato 
Cankarjevo priznanje, ki je bilo v Ljubljani na Pedagoški fakulteti 
25. marca. 

Novica o doseženih rezultatih je razveselila tekmovalce, mentorje 
in njihove matične šole, saj so izvedeli, da so: Jure Klakočer (OŠ 
Sevnica), Saša Češnovar (OŠ Raka) in Janja Kranjc (OŠ Senovo) 
zbrali potrebne točke in osvojili zlata Cankarjeva priznaja. To je 
uspeh, ki je pokafel, da imajo tudi v tej generaciji nekaj izjemnih 
učencev, ki lahko-tiosegajo nadpovprečne rezultate. Malo slabše 
je šlo tekmovalcem drugih dveh stopenj (srednja šola in gimnazija), 
saj so samo za nekaj točk zgrešili normo. Tekmovanje je bilo zelo 
zahtevno, zato je doseženi uspeh še toliko slajši. 

Dobitnikom priznanj, pa tudi drugim udeležencem, čestitamo za 
uspeh. (Toni) 

Intenzivne pr iprave tamburasev 
Krško, 22. aprila - Zaradi priprav na srečanje tamburaških skupin 

in orkestrov Slovenije ter bližnjega gostovanja v Osijeku so se 
glasbeniki Tamburaškega orkestra KUD Otona Župančiča iz Artič 
minulo soboto v prostorih glasbene šole Krško intenzivno priprav
ljali. Kot je povedal njihov vodja prof. Drago Križanič, želijo doseči 
kvaliteto izvajanja ter uspešno predstaviti artiško tamburaštvo doma 
in na gostovanjih. (Gaiex) 

Samova 16 - 68250 Brežice 
TeL: 0608/62-888, fox.: 62-188 

Mobitd: 0609/612-540 

PRODAJA, VZDRŽEVANJE IN 
POPRAVILA TELEKOMIMKACIJSKIH 

NAPRAV 
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RK Velika Nedelja : RK In ter ie r 
16 : 10 (7:11) 

V povratni četrtfinalni tekmi sta se 
v Veliki Nedelji pomerili domača eki
pa in krški Interier. Krčani so bili tudi 
v drugi tekmi boljši nasprotnik in se 
zasluženo uvrstili v polfinale tekmo
vanja za nastop v prvi SRL. Domači 

RK Celje : 
1 1 : 16 

Tekma je bila v prvem polčasu zelo 
izenačena, saj sta se ekipi ves čas 
menjavali v vodstvu. Ob koncu prve
ga dela so domači izkoristili nekaj 
napak gostov in na odmor odšli z 
dvema zadetkoma razlike. V drugem 
delu so rokometaši Lisce zaigrali od
lično v obrambi, kjer se je izkazal 
predvsem vratar Godec, in v 26 mi
nutah prejeli samo štiri zadetke. S to 

so poskušali vse, da bi preseneti 
boljše goste, vendar so igralci Inte-
rierja povedli že na začetku in z dobro" 
igro v obrambi držali razliko vso tek
mo. Najboljši strelci za Interier: Dra-
gar 6, Papež 5, Iskra 4. (J.A.) 

RK Lisca 
(14:11) 
zmago so se sevniški rokometaši 
uvrstili med štiri ekipe, ki se bodo 
borile za prvaka druge lige. V polfina-
lu se bo ekipa RK Lisca to soboto v 
Murski Soboti pomerila z ekipo RK 
Pomurka., 

RK Lise«: Godec, Gradišnik, No
vak 4, Jug 8, Rantah 4, Plazar, Nov-
šak 2, SečRi 5, Lupše 4, Simončič 
1, Teraž, Povše. (Galex) 

Zaslužena zmaga Inter ier ja 
Ljubljana, 18. aprila - Rokometaši 

Interierja so odigrali prijateljsko sre
čanje z mladinsko reprezentanco 
Slovenije, ki se pripravlja za kvalifika
cijske nastope na EP. Krčani so bili 
vso tekmo boljši nasprotnik in tudi 
zasluženo zmagali. Posebej se je od
likoval Alen Kukavica, ki je dosegel 

tudi največ zadetkov. Za reprezen
tanco Slovenije je v drugem delu zai
gral tudi Papež. 

RK Interier: Imperl, Papež 5, Ke-
še, Iskra 3, Mašič 1, Martinčič 1, 
Bogovič 1, Urbane 1, Kukavica 7, 
Dragar 5, Pire, Levičar. (J.A.) 

Dobra igra pionirjev inter ier ja 
Pionirji Interierja so v nedeljo v 

Celju igrali v polfinalu turnirja mla
dih rokometašev letnik 1980 in 
mlajši. Pomerili so se z ekipama 
Velike Nedelje in Velenja. Prikazali 
so dobro igro in osvojili tri točke. 

Rezultati: Velika Nedelja - Inte
rier 9:9, Interier-Velenje 12:10. 

Za Interier so igrali: Marki, Zu
pančič 6, Šebalj M. 3, Janjanin, 
Bevc, Šebalj Z, 7, Benje, ^rančič 
I. 5, Urbane, yrančič M., Levičar. 
(J.A.) 

KOŠARKA 
KK Brei ice : 

• 1 : 8 1 
V zadnji tekmi, ki je odločala o pe

tem mestu v plavoffu, so Brežičani 
zanesljivo zmagali. Pričeli so zelo za
nesljivo in kmalu pobegnili za 20 
točk. Do polčasa so z dobro igro v 
obrambi prednost še povečali. V dru
gem polčasu so gostje bolj natančno 
zadevali, Brežičani pa so nekoliko 
popustili v obrambi. Na koncu so do-

ŽKK Maribor 
(51:18) 
mači zanesljivo zmagali in naporno 
sezono kronali s petim mestom v B 
SKL. 

KK Brežice: Rozman 6, Antolovič 
29, Krivokapič 11, Rostohar 8, Pi-
noza, Horžen, Marčetič 20, Ster-
gar, Jalovec, Krošelj 19, Kajba. 
(J.A.) 

NOGOMET 
RK Kovinar : RK Krško 

1 : 1 ( 6 : 6 ) 
Krčani so v Štorah prikazali dobro 

igro in v boju za tretje mesto nadigrali 
neposrednega tekmeca. V drugem 
polčasu so krški nogometaši zaigrali 
najboljše v tej pomladi, kljub temu, 
da so domači povedli iz enajstme
trovke. V 69. minuti je bil rezultat ize
načen, zadel je Pire, ki je v 88. minuti 
z zadetkom prinesel zmago Krča-
nom. Dobro igro so prikazali še Mo-
lan, Bovha in vratar Stritar. 

NK Krško: Stritar, Omerzu, Ga-
brič, Murn, Harapin, Rabič, Molan, 
Stopar (Zorko), Pire, Zakšek, Plan-
kar (Bovha). 

Tudi mlajši krški dečki so v gosteh 
v Štorah zabeležili zmago z rezulta
tom 1 : 0, čeprav bi po prikazani igri 

lahko zmagali z večjo razliko. Edini 
zadetek na srečanju je v prvem pol
času dosegel Pilipovič. Za Krčane so 
zaigrali: Kovačič, Jeličič, Gošek 
(Cvirn), Bajrektarevič, Sintič, Gričar 
(Pavlovič), Butina, Rusič, Pilipovič, 
Abram (Živanovič), Naglic (Butina D.). 

Le malo je manjkalo, da bi tudi sta
rejši dečki na gostovanju v Štorah 
osvojili obe točki. Krčani so sicer po
vedli z zadetkom Hrženjaka, vendar 
pa so v končnici klonili razpoloženim 
domačinom. Končni izid tekme je bil 
1 :1 . Ekipa Krškega je igrala v sesta
vi: Pavlovič, Agič, Hrženjak, Župevc, 
Mujakič, Golob (Zaočevič), Seferovič, 
Šetinc, Redzič, Dvorančič, Bajrekta
revič. (Pilip) 

PLES 
17 pokalov xa plesalce PPK Lukec 

Plesalci Posavskega plesnega kluba Lukec so se udeležiti 
mednarodnega plesnega turnirja v latinskoameriških in stan* 
dardnih plesih v Poceniji (Udine) v Italiji. Na turnirju FriuiS trophv 
so nadvse uspešno nastopili tudi plesalci PPK Lukec. 

Pionirji: 1. mesto v LA in ST Jaka Pittaver in Tina Korber; 2. 
mesto v LA in ST Marko Babic in Sanja Antolovič: 3. mesto mesto 
y 1A Bogdan špoler in Staša Puntar; 4. mesto v ST in 6. mesto v 
LA Mitja Stanič in Jasmina Zakšek. 

Mlajši mladinci: 3. mesto v LA in 4. mesto v ST Mitja Prah in 
Mateja Gane; 3. mesto v LA in 6. mesto v ST Matjaž Šauta in Marija 
Albreht. 

Mlajši mladinci višjega kakovostnega razreda: 1. mesto v LA 
in 2. mesto v ST plesih Sebastjan Vodlan in Urška Klakočar. 

Mladinci: 2. mesto v LA in 7. mesto v ST Zoran Perčtč tn Leonida 
Perčič. 

Piesni par Janez Žokalj in Kaja Kržan se turnirja v Italiji nista 
udeležila, ker sta v soboto, 22. aprila, tekmovala na mednarodnem 
plesnem turnirju v Samoboru in osvojila 1. mesto v mladinski kon
kurenci. Piesni par Aleš Krivec m Ina Sečen pa je dosegel 5. mesto 
v LA plesih med mlajšimi mladinci. (Galex) 

TRELJANJE 
LeskOVfhI pionir j i četr to mesto 

V letošnjem ligaškem pionirskem 
prvenstvu Slovenije - Pokal prijatelj
stva so odstreljali osem tekem. Naj
boljši so bili pionirji ekipe Tabor Jezi
ca, pred Olimpijo in Pomurko. Le-
skovški pionirji so vse do zadnjega 
kola zanesljivo držali tretje mesto, ki 
pa so ga na koncu zaradi smole pri 
sestavi ekipe izgubili. V zadnji tekmi 
se je poleg drugega mesta Boštjana 
Arha in dvanajstega mesta Mitje Pac
ka se je izkazal tudi Gašper Arh, ki 

je bil s 174 krogi petindvajseti. Ekipa 
v taki sestavi bi premočno zmagala, 
žal pa je namesto Gašperja Arha v 
ekipi Matej Zorko. V končni uvrstitvi 
so Leskovčani padli na četrto mesto. 
Na tekmovanju v Ljubljani sta s 166 
krogi dosegla nov osebni rekord Kris
tjan Šumej in Matija Kržan. Četrto 
mesto v ekipni konkurenci in tretje 
mesto Boštjana Arha med posame
zniki je za pomlajeno leskovško ekipo 
lep uspeh. (J.A.) 

Strelci praktičnega strel janja 
Med 48 tekmovalci na prvem leto

šnjem tekmovanju v praktičnem stre
ljanju za pokal Obala '95 so se odlič
no izkazali šentjernejski strelci. Samo 
Jakša je le za 0,02 odstotka zaostal 
za prvouvrščenim Ljubljančanom Fe-
gušem. Tudi tretje in četrto mesto 
sta zasedla tekmovalca Kobra Tea-
ma Šentjernej, in sicer Ludwig Dvoj-

moč in Igor Durjava. Emil Žnidarčič 
pa je osvojil deveto mesto. 

Ludvvig in Emil sta se marca ude
ležila evropskega pokala IPSC na 
Dunaju in med 179 tekmovalci iz 14 
držav zasedla: 24. mesto Ludvvig 
Dvojmoč, 26. mesto Emil Žnidarčič. 
Udeležbo na Dunaju je omogočil Ko
bra Mobitel iz Šentjerneja. (Galex) 

Uspeh brežiških atletov 
Poročali smo že, da so se breži

ški metalci in skakalci ob palici 
udeležili otvoritvenega atletskega 
mitinga na prostem, ki je bil na sta
dionu ŽAK v Ljubljani v nedeljo, 18. 
aprila. 

Brežiški atleti so dosegli izvrstne 
rezultate, še posebej pa se je izkazal 
Vladimir Kevo, ki je postavil nov 
državni rekord. Vlado je pred leti prvi 
presegel mejo 60 m, preteklo nedeljo 
pa je kladivo poletelo preko 70 m -
ustavilo se je pri 71,16 m. To je rezul
tat zelo visoke mednarodne vredno
sti, tako da se norma (74 m) za nastop 
na svetovnem prvenstvu in olimpij
skih igrah zdi sedaj še kar dosegljiva. 
Vlado in njegov trener Marjan Ogo-
revc si za ta dosežek zaslužita vse 
čestitke, poudariti pa velja tudi zaslu
go glavnega sponzorja AK FIT - po
djetje Vino Brežice. 

Tudi drugi brežiški tekmovalci so 
se dobro izkazali, še posebej metalec 
kladiva Branko Grubič, ki je dosegel 
61,10 m in prvič presegel mejo 60 
m. Z osebnimi rekordi so se izkazali 
še Robert Levar (55,48 m), Silvo Ja-

goč (50,56 m), Primož Kozmus (41,34 
m) in Venes Mešič (38,50 m). 

Med dekleti je kladivo najdlje vrgla 
Simona Kozmus (36,30 m), kar je naj
boljši rezultat za mlajše mladinke v 
Sloveniji. V metu diska pa je Simona 
dosegla 28,40 m. 

Uspešno so nastopili tudi skakalci 
ob palici. V ženski konkurenci je Su
zana Kos preskočila 250 cm in osvo
jila drugo mesto. Poudariti velja, da 
je Suzana na enem od zadnjih trenin
gov že premagala 280 cm, kar je za 
9 cm bolje od slovenskega rekorda. 
V moški konkurenci je zmagal Uroš 
Novak z 420 cm, Ivan Kostevc pa je 
osvojil tretje mesto s preskočenimi 
400 cm. 

Zelo vesele novice pa so prišle 
tudi iz ZDA, kjer tekmuje najboljši 
brežiški skakalec ob palici Jure 
Rovan. Jure je dvakrat zmagal in 
enkrat osvojil drugo mesto. Vedno 
je preskočil magično mejo petih 
metrov, prvič s 512 cm, na drugi 
je izenačil osebni rekord 520 cm, 
na tretji pa 508 cm. (Galex) 

Teniški t u r n i r 
Brežice Open *95 

Teniški klub Brežice je pretekli vi
kend organiziral odprto prvenstvo 
Brežic za člane in članice z nagrad
nim skladom 2.500 DEM. Med člani 
je drugi nosilec turnirja Marko Por v 
finalu premagal tretjega nosilca Žigo 
Janškovca z rezultatom 7/5, 6/4. 
Zmagovalec krškega turnirja Marek 
Linhart je izgubil že v polfinalu. Na 
turnirju so nastopili tudi brežiški teni-

sači Igor Kežman, Aleš Grahek in Ivan 
Bambič, ki pa so izpadli v prvem kolu. 

Med članicami je ponovno zmaga
la prva nosilka turnirja Katja Kovač, 
ki je v finalu premagala Majo Matev-
žič z rezultatom 6/1, 1/6, 6/2. Breži-
čanki Sergeja Kržan in Marcela Mer-
slaič ter Krčanki Nejka Grabner in 
Maja Žiberna so tudi izpadle v prvem 
kolu. (Galex) 

Osvojili največ prv ih mest 
Sevniški karate klub je gostil tekmovalce iz karate klubov iz Trbovelj, 

Limbuša in Ptuja, ki so se pomerili v katah in športnih borbah. Poudariti 
velja, da je največ prvih mest osvojil Karate klub Sevnica. Posebej so 
se izkazali tekmovalci začetniške skupine trenerja Busar|a, ki so s svojimi 
odličnimi nastopi poželi veliko aplavza med občinstvom. S svojimi od
ličnimi nastopi so zelo navdušili Danijel Dolenšek, Boštjan Selak in Denis 
Špilar. 

Zmagovalci iz sevniških vrst po posameznih kategorijah v katah: mal
čki Žiga Kump, dečki 81/80 Marko Stopar, dečki 83/82 Denis Orač. 
dečki 85/84 Gašper Povodnik; pri deklicah je v katah tret|e mesto 
osvo|ila Tina Vončina. V katah ekipno so v vseh kategorijah zmagali 
tekmovalci iz sevniškega karate kluba. V športnih borbah sta v kategoriji 
deklet nastopili le dve tekmovalki. V športnih borbah pa so zmagali 
naslednji Sevničani: Miha Oštir, Danilo Lisec, Rok Črepinšek, Marko 
Stopar in Dejan Uranjek. Pohvaliti velja tudi Črta Vončina. Besima Daut-
begoviča, Gorazda Mlinarica, Denisa Orača, Roka Črepinška, Gorana 
Božiča, Dejana Uranjka in Iztoka Busarja. 

Državno prvenstvo bo maja 
Karate klub Sevnica obvešča, da bo 20. maja izvedel državno 

prvenstvo v karateju za dečke in deklice v katah in športnih borbah. 
Prvenstvo bo potekalo v športni dvorani v Sevnici. 

Sevniški karate klub si prizadeva, da bi prvenstvo organiziral in izvedel 
kar najbolje. Glede na to, da omenjena karate prireditev ni tržnega 
značaja, pomeni za klub veliko finančno breme. Tega sami ne zmorejo, 
zato vljudno prosijo vse. ki želijo pomagati, da se oglasijo v klubu ali 
po telefonu 82-002. 

Nastop Horna na Nizozemskem 
Amsterdam, aprila - Trener Karate kluba Brestanica Franjo Horn |e 

nastopil na močnem mednarodnem turnirju na Nizozemskem. V močni 
konkurenci se je v katah prebil do polfinala, kar |e zagotovo velik uspeh. 
Trener Horn je pretekli vikend nastopil na DP Hrvaške v Zagrebu in z 
ekipo Karate klub Tempo Zagreb osvojil ekipno prvo mesto, v posamezni 
konkurenci pa je bil drugi. 

Uspeh brestaniškega karate ja 
Ravne na Koroškem, 23. aprila - Na tradicionalnem Kata 

turnirju je nastopilo 22 slovenskih klubov in nekaj tujcev. Ude
ležili so se ga tudi člani brestaniškega karate kluba in osvojili 
vidne uvrstitve. Med mlajšimi deklicami je zmagala Karolina 
Racman, med člani pa je Franjo Horn osvojil drugo mesto. 
Tina in Tanja Sluga pa sta se prebili v finalni del. 

Tekmovalce čaka konec tega meseca eden najmočnejših 
turnirjev na Hrvaškem v Reki, Franjo Horn se bo v začetku 
maja udeležil EP v Helsinkih, tekmovalce pa čaka tudi državno 
prvenstvo v katah in športnih borbah v Sevnici. (Galex) 

VPIS 
V ZAČETNI TEČAJ SAMOOBRAMBE 

TVD Partizan Sevnica oziroma Karate klub Sevnica obvešča 
vse LJUBITELJE BORILNIH VEŠČIN, da so se pričeli treningi 
SAMOOBRAMBE JUDA in JU-JITSU v telovadnici TVD Par
tizan, kjer se lahko vpišete v začetni tečaj vsako SREDO in 
PETEK v aprilu od 17. do 18. ure v TVD Partizanu. Vabljeni! 

KONDOR - nogometna sekcija Senovo 
organizira 

5. tradicionalni turnir v malem nogometu 
SOTLARJEV MEMORIAL 

v soboto, 29. aprila, ob 8. uri v športni dvorani Senovo 
Praktična nagrada za najboljšega strelca in vratarja turnirja. 
Prijave na dan turntrja ali po telefonu 79-108 (Oaza), 

Priprave slovenskih nogometašev v Breiice 
Ta teden se v brežiški občini mudi

jo na reprezentančnih pripraviti re-
prezantanca do 21 let in A reprezen
tanca. Bivajo v Termah Čatež, trenin
gi pa potekajo na prenovljenem igriš
ču v Brežicah. Po besedah trenerja 
mladih nogometašev Draga Kostanj-
ška so z gostoljubjem v čateških Ter
mah zadovoljni, še posebej pa z po
goji za trening na brežiškem stadio
nu. 

V torek so v Zaprešiču odigrali tek
mo s Hrvaško, žal pa smo zaradi za
ključka redakcije ostali brez rezultata. 

V sredo pa bo članska reprezentanca 
Slovenije odigrala ob 20,15. uri v Za
grebu kvalifikacijsko tekmo za na
stop na EP s reprezentanco Hrvaške. 

Na tiskovni konferenci v Termah 
Čatež je selektor mlade reprezentan
ce še poudaril, da bosta obe tekmi 
s sosedi zelo težki, sa| se vsi dobro 
zavedajo moči hrvaških nogometa
šev. Zato bi bil že neodločen rezultat 
uspeh za slovenski nogomet in 
vzpodbuda za nadaljnje delo. (Čupo) 

Trening A-reprezentance na brežiškem stadionu pred sredino tekmo 
s Hrvaško. 
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ZA UPOKOJENCE IN NJIHOVE SVOJCE V NEREZINAH 

V kolikor se Je niste odločili, kje bi preživeli dopustniSke dni, vam PSK - organizacija dopustov (PočitniSka 
skupnost Krito) in Društvo upokojencev Krito priporočata Šolo zdravega življenja v Nerezinah kot 
obliko rekreativne vadbe za krepitev zdravja. Program je namenjen vsem tistim, ki Jm usiha mitična 
moč in srcno-dihalna zmogljivost To usihanje lahko učinkovito zaviramo s pomočjo programa, ki vam 
ga ponujamo - Je več, te funkcije lahko celo izboljšamo v vseh starostnih kategorijah ljudi. 

Zakaj smo za Vas izbrali prav Nerezine? 

Znano je, da imajo Nerezine ugodno lego s sredozemsko Mimo, za katero je značilno, da v veliki meri 
presega mednarodni kriterij za zdravilno kfimo. Tudi mesec junij ni slučajno izbran. Ne prevroč mesec, 
poln cvetja bmistre, oleandra, vrtnic in ostalih opojnih dišav, z zdravilnimi učinki morja, nam daje 
pogoje za uspešno izvajanje krepitve zdravja in dobrega počutja. 

bi še en razlog za vašo odločitev: Počitniška skupnost Krško in Zavarovalnica Triglav d d OE Krško bosta 
vsem upokojencem in njihovim svojcem omogočila najugodnejšo obliko letovanja. 

Še posebej se PSK v svojem jubilejnem letu priporoča vsem zainteresiranim, svojim vztrajnim gostom iz 
vrst upokojencev pa se ob tej priložnosti tudi zahvaljuje za dolgoletno zaupanje. 

šob zdravega življenja bomo organizirali v trah terminih: 

1. Od 5.-15. junija 1995 (prijave zbira Počitniška skupnost Krsto) 
2. Od 15.-25. junija 1995 (prijave zbira Društvo upokojencev Krito) 
3. Od 5.-15. septembra 1995 (prijave zbira Počitniška skupnost Krito) 

PROGRAM ŠOLE ZDRAVEGA ŽIVLJENJA 

S posebnimi dihalnimi vajami bomo krepili dihala in organizem obogatili s kisikom. 
L taašm hrt* 

Pri najstarejši obliki vadbe povzročamo globlje dihanje in pospešen srčni utrip. S tem 
omogočimo učinkovitejšo celično prehrano in pospešimo izločanje celičnih odpadkov. 

Namenjena Je za povečanje gibljivosti zakrnelih skpotev in večjo moč oslabelega 
mifičevja. 

4. Jati—to vadba 
Jutro je čas za lahkotno razgibavanje in sprehod, s katerim bomo zadovoljili biološko potrebo po 
gibarrja 

Z izbranimi vajami bomo razvijali sposobnost sproščanja in na ta način vplivali na 
pomiritev duševne napetosti. 

Njen namen je odstranitev razpršenih misli, ki slabijo energijo in povzročajo stresne situacije. 
7. D r — •kt*YTr?T*<" nabiranje zdravilnih zelišč (tajbelj, timijan, origano, ipd), pohodništvo, 

pikado.bafinaje in druge aktivnosti za razvedrilo in sprostitev. 

Ostala pojasnila dobite pri vodji programa - tel. Št. 0608V31-283 

Pojdite z nami soncu in zdravju naproti! 

Strokovni svetovalec: 
Dr. Jelka Reško Gorenc 
Speč. med. dela, prom. in športa 

Avtor in vodja programa 
Stane Iskra 

v 
rCena. 28.000.00 SIT Cena vključuje: - 10 polnih penzkinov 

- avtobusni prevoz 
- medicinska pomoč pri izvajanju 
programa Šole zdravega življenja 

> 

1. Naslov prijavnega mesta za 1. in 3. termin 
PSK. organizacija dopustov 
CKŽ 65,68270 Krško 

: Teiefon: 0608/22-767 

2. Naslov prijavnega mesta za 2. termin 
DRUŠTVO UPOKOJENCEV KRŠKO 
Cesta 4. julija 57,68270 Krško 
Telefon: 0608/32-143 

Center za socialno delo Krško vabi 
Pri Zvezi društev za cerebralno paralizo Slovenije že več let 

deluje Modri telefon (601/16-85-476) za osebno in telefonsko 
svetovanje osebam s cerebralno paralizo in drugimi invalidnos
tmi. V okviru svetovalnega dne v Posavju so pripravili okroglo 
mizo s provokativnim naslovom: Odrasel sem - ali mi boste 
to omogočili?, na kateri bo beseda tekla o zagotavljanju pogo
jev za odraščanje oseb s cerebralno paralizo in drugimi inva-
linostmi. Pogovora se bosta udeležila tudi Anka Osterman, 
državna sekretarka v Ministrstvu za delo, družino in socialne 
zadeve, in mag. Janez Drobnič, svetovalec direktorja Zavoda 
RS za zaposlovanje. Okrogla miza bo 9. maja ob 10.uri v hotelu 
Sremič. Vabljeni! 

Srečanje tamburašlfih skupin 
in orkestrov 

V soboto, 29. aprila ob 17. uri bo v kulturnem domu v 
Artičah potekalo 15. jubilejno srečanje tarnburaških skupin 
in orkestrov Slovenije. Udeležilo se ga bo devet orkestrov 
in skupin, med njimi tudi domačini Tamburaški orkester 
KUD Oton Zupančič. Srečanje bosta v celoti posnela Tele
vizija Slovenija in 3. program Radia Slovenija. Vabljeni! (Ga-
M 

HALI OGLAS! 
Ugodno prodam dirkalno kolo 
Bianchi Caurus 907, okvir števil
ka 52. Tel.: 22-728. 
Prodam avto Opel fiecord Ber
lina 2, letnik 1986, OS klima, 
centralno zaklepanje, servo vo
lan. Cena 6.000 DEM. Tel.: 79-

Najamem dvosobno stanovanje 
v Krškem. Tel.: 77-458. 

Celodnevna aktivna zašiita okolja 
Rohr-Blitz 

Sevnica, aprila - Podjetje 
Rohr-Blitz ali natančneje sest
rska firma istoimenskega po
djetja iz Dortmunda v Sloveniji 
uspešno posluje od leta '93. 
Podjetje zakoncev Jazbec, 
katerega glavni sedež je v 
Sevnici ter poslovalnici v Ljub
ljani in Mariboru, le s štirimi 
zaposlenimi s svojim servi
snim programom pokrivata 
prostor celotne Slovenije. 

Tako podjetje Rohr-Blitz v 
svojem programu nudi nasled
nje storitve: čiščenje vseh hišnih 
odtokov, kanalizacije, čiščenje 
pod visokim vodnim pritiskom, 
industrijsko čiščenje, odvoz in 
čiščenje bencinskih, oljnih ter 
maščobnih lovilcev, sanitarna 
popravila, sanitarno - higiensko 
čiščenje, praznjenje septičnih 
jam, TV-pregledi cevi in odto
kov. Na voljo so vam tudi usluge 

kleparsko-vodovodnega in cen
tralnega servisa in, kar je še po
sebej zanimivo, se lahko nanje 
obrnete podnevi in ponoči, tudi 
ob nedeljah in praznikih. 

njegovem mnenju ne da primer
jati. Srečuje se tudi s problemom 
deponije za odlaganje odpad
kov, s katerim se je že večkrat 
obrnil na posavske občine, ven-

Vendar pa podjetnik Alojz Ja
zbec pravi, da mu je včasih žal, 
da se je dal prepričati ter da se 
je odločil odpreti firmo v Slove
niji. Možnosti za uspešno poslo
vanje pri nas in v Nemčiji se po 
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Valantičevo17, 
68000 Novo mesto 
Telefon:+386 68/23 174, 
323 300 
Telefax: +386 68/342 094 

čas oddajanja: 
Ob sobotah oddaja
mo doklar nas bosta 
k l ica l i . 
Vsak dan oddajamo 
mod 5 .30 in 2 4 . 0 0 
uro. 

OBČINA KRŠKO 

O B J A V A 
NA PODLAGI PRIJAV, KI SO PRISPELE NA POZIV VSEM 
KRAJEVNIM SKUPNOSTIM, DRUŠTVOM, KLUBOM IN OR
GANIZACIJAM V OBČINI KRŠKO, OBJAVLJAMO PREDVI
DENE NASLEDNJE PRIREDITVE V MESECU MAJU 1995 

ORGANIZATOR 
PRIREDITVE 

TURISTIČNO-
HORTIKULTURNO 
DRUŠTVO ZDOLE 

PLANINSKO DRUŠTVO 
BOHOR 

DKDSVOBODA SENOVO 
PIHALNI ORKESTER 

TURISTIČNO-
HORTIKULTURNO 
DRUŠTVO ZDOLE 

DRUŠTVO VINOGRADNIKOV 
KOSTANJEVICA 

ŠPORTNO DRUŠTVO 
KOSTANJEVICA 

LOVSKA DRUŽINA 

VRSTA 
PRIREDITVE 

POHOD PO GRABNU 

JEZIKOVA NEDELJA 

SAMOSTOJNI KONCERT 
OB 50-LETNICI ZMAGE 

NAD FAŠIZMOM 

OŽIVLJANJE ROMARSKIH 
POTI 

TEDEN CVIČKA 
V KOSTANJEVICI 

11.TEK OB KRKI 
NA 10 KM IN 21 KM 

LOVSKA RAZSTAVA 

PREDVIDENI ČAS 
IN KRAJ PRIRED. 

02.05.1995 

07 051995 
KOČA NA BOH. 

09.05.1995 
DOM XtV.DIV. 

NA SENOVEM 

14.05.1995 

12..13..14. 
05.1995 

KOSTANJEVICA 

21.05.1995 
KOSTANJEVICA 

26.05.1995 
BRESTANICA 

MASTERSTEAMKRŠKO 

DKD SVOBODA BRESTANICA 
DRAMSKA SEKCIJA 

TURISTIČNO-HORTIKULTURNO 
DRUŠTVO ZDOLE 

LOVSKA DRUŽINA 
BRESTANICA 

GLASBENA ŠOLA KRŠKO 
SIMFONIČNI ORKESTER 

OBČINSKA GASILSKA ZVEZA 
KRŠKO 

KOŠARKARSKI KLUB 
INTERIER KRŠKO 

KOLESARSKI KRITERIJ 
"POMLAD V BRESTANICI" 

DRAMSKODELOOBPRAZN. 
50-LETNICE DR. SEKCIJE 

PRIKAZ KOŠNJE 

ZAKLJUČEK LOVSKE 
RAZSTAVE S HUBERTOVO 
MAŠO. PEVSKIM ZBOROM 

IN ROGISTI 

SAMOSTOJNI KONCERTI 

TEKMOVANJE MLADINE, 
ČLANOV IN ČLANIC 

KOŠARKARSKO PRVENSTVO 
0SN0VN0Š.D0LIN 

POŠTflCG. 

GRAD BRESTANICA 

27.05.1995 
BRESTANICA 

27.05.1995 
iDOM SVOBODE 
^BRESTANICA 

* , 28.05.1995 
RAVNE PRI ZD0LAH 

31.05.1995 
GRAD 

BRESTANICA 

MAJ 1995 
KRŠKO IN KOSTANJEVICA 

MAJ 1995 

MAJ 1995 
0ŠLESK0VEC 

AK. SLIKAR JOŽE MARINČ LIKOVNA RAZSTAVA MAJ 1995 
KOSTANJEVICA JOŽE MARINČ ODPRTI ATELJE DOBE 1 

Obveščamo vse organizatorje prireditev, da bomo v NAŠEM 
GLASU vse leto za vsak mesec posebej objavljali vse večje 
prireditve na območju nape občine. Zato nam pravočasno spo
ročite vse potrebne podatke, mi pa bomo poskrbeli, da bo 
prireditev vključena v objavo. 
Hkrati obveščamo organizatorje, da bomo za naslednje leto 
pripravili Koledar prireditev v občini Krško v obliki brošure, 
zato že sedaj razmišljajte o vaših prireditvah, ki bi jih vključili 
v to brošuro. 

dar rezultatov še ni. Problem pa 
so tudi čistilne naprave za po
sebne odpadke, ki jih je v Slove
niji, kljub tolikšnemu govoru o 
varstvu okolja zelo zelo malo. 
(T.S.) 

Kine Kostanjevica 
29. IV. ob 20. in 22. uri: 
KRALJICA MARGOT, ko
stumska tragedija 
30. IV. ob20. in 22. uri: FOR-
REST GUMP, komedija 
6. V. ob 20. in 22. uri: ZAU
PANJE, romanca 
7. V. ob 20. in 22. uri: NE
VARNA ŽENSKA, drama 
"Kine servis" Brei ice 
26. in 27. IV. ob 18. in 20. 
uri in 28. in 29. IV. ob 20. 
uri: HITRE TARČE, akcijski 
28. in 29. IV. ob 18. uri. 30. 
IV. in 2. V. ob 18. in 20. uri 
in 3. V. ob 20. uri: LAHKO 
SE ZGODI TUDI VAM, ko
medija 
1. V.: ni predstav 
Kul turn i dom Krško 

27. IV. ob 19. uri in 28. IV. 
Ob 18. uri: RUBY CAIRO, 
avanturistični 
28. IV. ob 20. uri in 30. IV. 
ob 18. uri: FORREST 
GUMP, komedija 

Kino Šentjernej 
28. IV. ob 20, in 22. uri: MA
SKA, komedija 
5. V. ob 20. in 22. uri: VA
RUH ČASA, akcijski 

• TELEVIZIJA NOVO MESTO ( 

IdSmaJ 
1 s Trdinovega vrha . 
1 na kanalu ril 

vsak ponedeljek ob 18. uri 
OTROŠKA ODDAJA 

in po NOVICAH 
ŠPORTNI PREGLED 

vsak torek ob 20. uri 
CELOVEČERNI FILM 

in NOVICE ob 21.30 

vsako soboto 
tedenski pregled 

OD SOBOTE DO SOBOTE 
in 

mladinska oddaja 
r lKC TV 

vsak dan 
ob 19. in 21. uri 

NOVICE 

ZA NAROČNIKE SO \ 
MALI OGLASI 
BREZPLAČNI' 

OGLAŠEVANJE JE 
NAJBOLJŠA 
REKLAMA' 

ZAKAJ TEGA NE BI 
NAREDILI V NAŠEM 

GLASU-1 

TUKAJ BI LAHKO 
BIL VAŠ OGLAS 

u 



fJ2 ZADNJA NAŠ GLAS 16, 26. APRILA 1995 J 
Naša anketa: 

Prvi maj Je nekoč bil , a tudi še bo 
Nekoč je socialistična oblast (tiste prve, prave komunistične se 

ne spominjam, ker sem bil še premajhen) odredila, kdaj in kateri 
prazniki se bodo praznovali. Prvi maj je bil posvečen delavcem, 
čeprav jim je bilo tudi sicer vse posvečeno in namenjeno: družba, 
država, tovarne, šole in druge ustanove. Skratka, vse. V skladu s 
tem so bile organizirane tudi proslave. Spomnim se celo prvomajskih 
parad, a potem se je navdušenje nekoliko uneslo in na osrednjih 
prireditvah so se govorniki zadovoljili s tem, da so ošvrkali zunanje 
ali notranje sovražnike ter dali delovnemu ljudstvu temeljne napotke 
za obnašanje. 

Še iz tistih časov je nekako v zraku obviselo vprašanje: Kako 
dostojno proslaviti prvi maj? Z delom ali počitkom od dela? Ni jih 
malo, ki se tudi danes zavzemajo za to, da se je treba prilagoditi 
Zahodu, ki si za prvi maj privošči samo en dela prost dan. Danes 
smo delavci vsi, ki dajemo svojo delovnq silo in ostale sposobnosti 
v najem. Odnose z delodajalci naj bi ur.ejali sindikati in kolektivne 
pogodbe. Ali so delavci tudi tisti, ki so z notranjim odkupom postali 
solastniki podjetij, v katerih delajo? Verjetno, saj jim solastništvo 
še ne zagotavlja delovnega mesta. Ali so podpisniki individualnih 
pogodb, torej vodilni ljudje, tudi delavci, upravičeni do praznika? 
Gotovo so, samo oni ne zaključijo službenih obveznosti s tem, ko 
zaklenejo predal v pisalni mizi. Prost dan ali dva običajno izkoristijo 
sila učinkovito. Tam, kjer notranjega lastninjenja ni bilo, je slika 
nekoliko drugačna. Sploh, če je podjetje v prehodnih ali trajnih 
težavah. Tudi v Posavju so kolektivi, kjer lastniki preganjajo sindi
kalno dejavnost in sindikalne zaupnike. Čisto možno je, da se bo 
z zaostrovanjem pogojev gospodarjenja položaj delavcev še slabšal. 
Tudi socialistične (ali kakršna je že bila) Rusije ni več, da bi bila za 
zrcalo kapitalizmu in ga silila k upoštevanju humanizacije dela. 
Ostajajo samo sindikati in pogajanje okrog delovnih pogodb. Delavci 
se bodo morali podrejati interesom podjetij, zlasti manjši lastniki 
pa se bodo tako gnali sami. Čez čas se nam bo to začelo zdeti 
čisto normalno in tudi Evropa nas bo nenehno učila, da nas bo z 
njo zbližalo samo delo, delo in še enkrat delo. Potem bo ekonomska 
računica pokazala, ali se izplača odrediti dan ali dva prvomajskih 
praznikov, ali pa jih kaže premostiti z dnevom osvoboditve in združiti 
z velikonočnimi. Bolj ko bo vse skupaj napeto, težje ko se bomo 
dokopali do dela in si privoščili praznični dan, bolj si bomo želeli 
obeležiti praznik. Še vedno pa ni jasno, ali naj bo to z delom ali s 
počitkom. Vse skupaj je seveda samo domneva. Prepustimo besedo 
našim anketirancem. (Ika) 

Jožefa Judež, delavka v zdravstve
nem domu Kostanjevica: "Prvomajski 
prazniki so zelo lepi in prav je, da se pra
znujejo. Mislim pa, da bi bilo dovolj en 
dan, tako kot po drugih državah. Prvega 
maja zjutraj gremo s sorodniki in s prijatelji 
na Polom, kjer pečemo na ražnju in se 
zabavamo; vse je v prazničnem vzdušju. 
Prav je, da je človek kdaj dobre volje, brez 
vsakdanjih obveznosti. Saj zato prazniku 
tudi so. Nek simbol tega praznika pa je 
prav gotovo kurjenje kresa." 

Sandi Kurnik iz Starega grada: "Prvi 
maj - praznik dela. Hmmm. Zelo dobrodo
šel praznik za delavce, ker po napornem 
delu prija malo počitka. Ta praznik je na
mreč malo izgubil pomen, ker nekateri lju
dje delajo tudi na ta dan in se ne zavedajo, 
za kaj so se borili. Mislim, da ga bom kar 
dobro preživel in to v dobri družbi z dobro 
kapljico. Živel 1. maj - praznik dela." 

Martin Kolar, predsednik Združenja 
borcev in udeležencev NOB Brežice: 
"Osebno sem za praznovanje 1. maja -
praznika dela, ki je praznik vseh delavcev 
v naši državi, ne glede na strankarske pri-
petije. Pozitivno gledam na dvodnevno 
praznovanje dneva delavcev, to pa smo 
vsi. Mnogi so mnenja, da praznik izgublja 
pomen, vendar pa mislim, da bi moral 
praznik imeti takšen pomen, kot gaje imel 
včasih. 

Boža Herek, časopis Krpan iz Rim
skih toplic: "V prazniku dela, v njegovi 
smiselnosti, je nekaj paradoksalnega. 
Pred leti, ko so delavci imeli relativno za
gotovljen in varen socialni in družbeni sta
tus, se je na veliko praznovalo, danes pa, 
ko so pravice delavcem drastično zredu-
cirane, prvi maj kot praznik delavskega 
razreda bledi. To je zelo čudno. Morda se 
bo v prihodnosti ravno zaradi tega prazni
ka delavska zavest ponovno prebudila. 
Drugače pa se večina Slovencev med pr
vomajskimi prazniki ukvarja z zidarijo in 
kmetovanjem, kar samo dosti zgovorno 
pove, da za resnejše "revolucije" prepro
sto nimamo časa." #13 i** 

Jernej Kuhar, podjetnik iz Sevnice: 
" 1 . maj praznujem že od otroških let in 
mislim, da ga bom tudi v bodoče. Dva 
prosta dneva se mi glede na to, da imajo 
drugod le enega, ne zdi preveč; saj ni 
potrebno, da prav v vsem posnemamo 
druge. Zdi pa se mi, da ta praznik izgublja 
tisti svoj prvotni pomen kot delavski pra
znik. Sicer res, da kresovanje in vse, kar 
spada zraven, ostaja, vendar se to, zaradi 
česar se ta dan sploh praznuje, počasi 
izgublja." 

Franc Luzar, strojni tehnik iz Maha-
rovca: "Na prvi maj ne bom delal. Vendar 

• naj praznujejo samo tisti, ki delajo, ostalim 
skoraj ni treba; brezposelni nimajo česa 
praznovati. Tudi sam sem zdaj brez zapo
slitve, preživljam se s priložnostnim de
lom. Po moje bi bil za prvi maj en prost 
dan čisto dovolj. Kar pa se tiče položaja 
delavcev, je zdaj ravno tako, kot je bilo v 
daljni preteklosti - smo že tam. Mislim, 
da še ne bo kmalu bolje." 

Ludvik Klajder, upokojenec iz Pristave pri Šentjerneju: "Za 
prvi maj ne bom delal. Dopoldne bom šel na Javorovico, tam se 
bomo dobili s kolegi in se malo pozabavali. Mislim pa, da je šel 
položaj delavcev pri nas glede na preteklost na slabše. Sindikati 
pa so v sporu med sabo in z družbo. Nekateri so sicer dobri in 
poskušajo delati dobro, vendar so sindikati tako ali tako na strani 
vlade. Vlada pa nam da, kakor sama hoče." 

-«&» *%' 

e Tel: 0608/62-905,62-906 
Cesta svobode 37, Brežice 

Xbun& d.o.o. 

Ban dr, Jožeta Bogataja: 

Letos bo I I . maja 
Senovem 

Na prireditev so letos vabljeni tudi "ukacejevci", dr. 
Malavašič pa bo odprl razstavo svojih likovnih del. 

Senovo, aprila - Krški 
zdravstveni delavci vsako leto 
organizirajo t.i. Bogatajev 
dan, priložnostno srečanje, ki 
nosi ime enega izmed doma
čih zdravnikov, dr. Jožeta Bo
gataja. Doslej so svoja slav
nostna srečanja organizirali v 
kulturnem domu v Krškem, le
tos pa so sklenili dati nekaj 
več poudarka tudi svojima 
zdravstvenima postajama in 
tako bo osrednja prireditev to
krat na Senovem. 

sedaj direktor vile Bogatin na 
Bledu, prof. Bertenjeva iz Le-
skovca, dekana medicinske fa
kultete, stomatologinjo in sto-
matokirurginjo prof. Koželjevo, 
dr. Mlinarica in dr. Kolarja s Se
novega, ortopeda Mira Goren-
ška iz Kostanjevice in dr. Polip-
nika iz Krškega. Takrat so se do
menili za nadaljnje sodelovanje 
in po ponovnem srečanju (vsaj 
z nekaterimi) na Senovem nač
rtujejo obisk krških zdravnikov v 
diagnostičnem centru na Bledu. 

Na Bogatajevem dnevu bodo 

Tam bodo prikazali nekaj svo
jega dela, dr. Malavašič, ki je 
sedaj v pokoju, bo pripravil raz
stavo svojih slikarskih det, na 
srečanje pa so povabili tudi 
krške ukacejevce. Direktor 
krškega zdravstvenega doma, 
dr. Rudolf Ladika, je tako poime
noval Krčane, zdravnike, ki se
daj delajo v ljubljanskem Univer
zitetnem kliničnem centru. Teh 
je sedem in letos so jih prvič 
povabili na obisk v Krško marca. 
Gre za Milana Gorenška, ki je 

Naslednja 
številka 

Našega glasa 
izide 10. maja 

letos podelili plakete za trideset 
let dela v zdravstvu Tatjani Smo-
lej, dr. Andjelki Vidmar in Anton/// 

LackovlC irHlTarusi Mirt. V zavo
du delajo dvajset let Terezija 
Colner, Franc Ivanjko in Danica 
Žerjav. Pred Bogatajevim dne
vom smo dr. Ladiki zastavili ne
kaj vprašanj o rečeh, ki zadevajo 
vse sedanje ali prihodnje obi
skovalce zdravstvenega doma. 
Odgovore poiščite v naslednji 
številki Našega glasa. (Ika) 

Planinsko društvo Lisca in Go
stinsko podjetje Sevnica vabita 
na tradicionalno prvomajsko 
srečanje na Lisco, kjer bo bogat 
kulturni in zabavni program. Za 
dobro razpoloženje bo poskrbel 
ansambel Francija Ocvirka. 
Vljudno vabljeni in nasvidenje 1. 
maja na Lisci. 

Ob kofetku 

Pred mesecem dni je v Ljub
ljani potekalo tekmovanje v 
znanju slovenskega jezika za 
zlato Cankarjevo priznanje. 
Udeležilo se ga je popolno po
savsko zastopstvo v vseh treh 
kategorijah. Predvsem tek
movalci prve kategorije (OŠ) 
so se odlično odrezali in vsi 
trije presegli prag točk, ki je 
bil določen za osvojitev zlate
ga Cankarjevega priznanja. 

Janja Kranjc iz Sedma, učen
ka OŠ Senovo, je ena izmed 43 
"zmagovalcev", ki so osvojili po
trebne točke. Tekmovala je pod 
šifro "Encijan" in zbrala 82,5% 
možnih točk. Je skromna in tiha 
učenka, ki ni skrivala svojega za
dovoljstva ob doseženem uspe
hu. O pripravah in tekmovanju 
nam je povedala naslednje: 

"Končujem osmi razred na OŠ 
Senovo in tekmujem od šestega 

Tudi v znan ju so zmagovalci 
razreda. Takrat sem tekmovala 
v znanju iz matematike. V sed
mem razredu sem tekmovala v 
slovenskem jeziku in osvojila 
srebrno Cankarjevo priznanje. 
Tekmovanje se začne s šolskim, 
nadaljuje z regijskim in konča z 
državnim tekmovanjem. Vsi 
predmeti, tudi slovenski jezik, se 
v snovi delno pokrivajo s šolsko 
snovjo. Tekmovanje je sestavlje
no iz testa in spisa. Letos je prvi 
del vključeval poznavanje in 
uporabo Slovarja slovenskega 
knjižnega jezika in besedoslovja 
iz knjige Na ranču Veranda, dru
gi del pa spis v obliki pisma. 
Vprašanja so bila zelo težka, pa 
tudi treme je bilo neprimerno več 
kot na regijskem tekmovanju. 
Gre za veliko odgovornost do 
šole, ki jo zastopaš, do mentorja 
in do samega sebe, saj ti ni 
vseeno, kako prikažeš in opravi
čiš svoj trud. Lahko trdim, da so 

vsi tekmovalci vložili v pripravo 
zelo veliko časa in truda. Sama 
sem za priprave porabila približ
no dve uri dnevno. 

Poznavanje snovi mi zelo po

maga pri pouku, žal tega znanja 
ni mogoče pogosto uporabljati 
v vsakdanjem življenju, še pose
bej ne v pogovoru s sošolci, za
radi žargona, ki ga uporabljamo. 

Takrat sem prisiljena govoriti 
pogovorno slovenščino. 

Mislim, da se na državnem 
tekmovanju zahteva preveč. Če 
pomislimo, koliko osmošolcev 
se preizkusi na tekmovanju in 
na koncu vidimo, da dobi zlato 
priznanje samo 43 učencev. 
Šele iz teh podatkov lahko skle
pamo, kako je tekmovanje za
htevno. To je le prehuda selek
cija in tako premajhna spodbu
da, da bi motivirala mlade, da 
bi se še bolj množično vključe
vali v tekmovanje. 

Uspeh na tekmovanju mi je 
prinesel pet točk, ki se mi upo
števajo pri morebitni izbiri za 
sprejem na šolo z omejenim vpi
som. To so tudi točke za prido
bitev Zoisove štipendije, tako da 
trud le ni povsem zastonj. Za 
uspeh je v veliki meri zaslužna 
moja mentorica Božena Ojster-
šek, ki mi je pomagala in stala 

ob strani tudi na tekmovanjih. 
Po njeni zaslugi sem bila dobro 
pripravljena." 

Janja se ravno sedaj pripravlja 
na novo tekmovanje. 12. maja 
se bo udeležila državnega tek
movanja v angleškem jeziku, ki 
bo v Dolenjskih Toplicah. Zaradi 
te obveznosti bo zamudila po
delitev zlatih Cankarjevih pri
znanj. Na šoli obljubljajo, da ji 
bodo na priložnostni podelitvi 
svečano izročili zasluženo pri
znanje. Če ji bo sreča mila in bo 
izkoristila priložnost, ki je pred 
njo, se lahko zgodi, da dobi še 
kakšno priznanje. Po rezultatih 
v šoli in njeni pridnosti je to mož
no. Če pa ne uspe, ji kljub temu 
čestitamo za korajžo, saj ni eno
stavno v tako kratkem času so
delovati na dveh tako težkih tek
movanjih. Želimo ji veliko sreče, 
znanja, nič treme, na koncu pa 
dober rezultat. (Toni) 


